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v zvez. z dogajanjem v vas. hiši, krajevn. skupnost., obc.m, 
državi in na svetu. Se najprej pa tiste, ki so v zvezi z zapisi v 
mandraču. Upoštevajte omejitev: 40 vrstic 
Rokopisov ne vračamo, prispevkov v tej rubriki ne 
honoriramo.

KAKO JE Z ZASTAVAMI?
Izjava za javnost
Združena lista socialnih demokratov je zgrožena ob 
zlorabi državne zastave v strankarske in predvolilne 
namene, ki so jo je prejšnjo soboto privoščila 
Slovenska ljudska stranka ob obisku svojega 
predsednika Marjana Podobnika v Izoli.
Tri dni so bile izobešene državne zastave ob 
strankarskih zastavah, kot da bi Izolo obiskal 
predsednik države ali Državnega zbora. Tak način 
izobešanja državne zastave je kršenje določil III. 
poglavja zakona o grbu, zastavi in himni Republike 
Slovenije ter o slovenski narodni zastavi (Ur.l. RS 
67/94).
Neglede na ambicije gospoda Marjana Podobnika, da 
bi postal predsednik vlade , bo pač moral še počakati, 
da bo svoje ambicije uresničil, da bo lahko ob 
njegovemu prihodu v primorske kraje visela državna 
zastava. Sedaj pa je ravnal nezakonito.
Sprašujemo se tudi, kdo je tisti, ki v Komunali Izola 
nadzira izvrševanje zakonov in občinskih odlokov v 
zvezi z razobešanjem zastav. Zastave je namreč 
izobesila izolska Komunala, občinska inšpekcija pa bi 
morala tako dejanje tudi preprečiti in kaznovati.
Pri pregledovanju plakatov, ki jih v času predvolilne 
kampanje izobešajo razne stranke, je Združena lista 
ugotovila, da nekatere stranke dosledno kršijo odlok o 
uporabi dvojezičnosti na tistem delu občine Izola, ki je 
določeno kot dvojezično območje. Kljub temu, da 
ima občinska uprava in preko nje Komunala Izola 
nalogo, da prepreči izobešanje, ki ne sledijo zahtevi 
po dvojezičnem obveščanju občanov, so v Izoli 
izobešeni plakati SLS in SNS, ki so samo slovenski, 
plakati SKD in SDS pa imajo prevedena samo gesla, 
medtem ko je ime stranke samo v slovenščini. 
Sprašujemo se, ali je zakon potreben samo zato, da se 
lahko pred tujci hvalimo, kako uresničujemo pravice 
narodnosti, ko pa je to potrebno uveljaviti v praksi, 
poiščemo cenejšo in enostavnejšo pot. Nekateri pač 
mislijo, da morajo Italijani pridno molčati in potrpeti 
do boljših časov !
Združena lista socialnih demokratov zahteva 
dosledno uveljavljanje pravne države. Zmerom pa jo 
začne uveljavljati pri sami sebi. Naša navada, ni da bi, 
tako kot nekateri drugi, vpili: "Držite tatu !", in pri tem 
sami brskali po tujih žepih.

Predsednik Lucio Gobbo

Primorsko društvo za varstvo in vzgojo ptic Izola vabi na 
RAZSTAVO SOBNIH PTIC,ki bo 1.,2. in 3.novembra 
1996 v stari recepciji hotela Lucija v Portorožu. Na 
ogled bo letošnja vzreja sobnih ptic (barvni, postavni, 
kodrasti, kuštravi kanarčki, papige, eksoti, križanci). 
Razstava bo odprta od 09.00 do 17.00 ure. Vabljeni!

TUDI ZA REVNE UPOKOJENCE
Bolj ko razmišljam o predavanju in razgovoru stranke 
DeSUS, ki je bilo v sredo 23.oktobra v Izoli, kjer sem bila 
tudi povabljena, bolj me vest sili v to, da napišem nekaj 
vrstic.
Kot bodoča upokojenka sem pozorno poslušala 
problematiko upokojencev, ki nam jo je predstavil 
predsednik Zveze društev upokojencev Slovenije, gospod 
Vinko Gobec. Tema izhodišča za reformo pokojninskega in 
invalidskega zavarovanja, ki ga je pripravilo Ministrstvo za 
delo, družino in socialne zadeve. Pojasnil nam je 
problematiko upokojencev, za katero se bo treba boriti za 
njihov boljši jutri. Itd... Lepo in prav je, da obstaja stranka, ki 
zastopa interese naših upokojencev. Toda kar me najbolj 
boli je to, ko sem prišla do spoznanja, da pozabljajo na 
tegobe upokojencev z nizkimi pokojninami. Takih je v Izoli 
in tudi v Sloveniji veliko - takih, ki si na žalost ne morejo 
privoščiti niti najnujnejše.
Na moje vprašanje, zakaj se pokojnine zvišujejo 
procentualno, ker življenski stroški se za vse enako dražijo, z 
odgovorom predsednika gospoda Vinka Gobca, nisem bila 
zadovoljna. Ugotovila sem, da ščitijo interese predvsem 
bogatih upokojencev. Lepo je povedal predsednik DeSUS-a 
Občine Izola, gospod Jenko, ko je rekel, da upokojenca ne 
morejo zdraviti v bolnišnici, ampak ga z nosili nesejo v 
ustanovo za ostarele, da se tam zdravi. Dodal je še to, da še 
tam moraš čakati eno leto, da te sprejmejo zaradi 
pomanjkanja prostora. Pozabil pa je povedati, da tudi 
revnejši upokojenci morajo čakati, a zaman, kajti taki so za 
bivanje v tej ustanovi na žalost finančno nesposobni. 
Ugotavljam, da se država nehumano obnaša in greni še 
tako grenko življenje teh revnih in nemočnih upokojencev, 
ki ne želijo živeti na breme svojih otrok ali socialnega 
skrbstva. Kot občanka Izole, "mesta z nasmehom", 
predlagam, da se, če se ne bo v tej mandatni dobi zadeva 
uredila na boljše, pred naslednjimi volitvami ustanovi nova 
stranka "Stranka revnih upokojencev". Ta naj bi pripomogla 
za kvalitetnejše preživetje jesenskih dni življenja naših 
močno utrujenih ljudi.

Marija Herle, Izola

&J6VS&IVi^
MORJE93.4 MH
1. ANJA RUPEL - ŽIVLJENJE JE KOT IGRA <
2. D. B. S. - BREAKFAST AT TIFFANY'S
3. No MERCY - WHERE DO YOU GO
4. SHERYL CROW - IF IT MAKES YOU HA|
5. ARTICOLO 31 - DOMANI
6. JAMIROQUAI - VIRTUAL INSANITY
7. R.E.M. - E-BOW THE LETTER
8. ŠPICE GIRLS - VVANNABI (MIX)
9. PET SHOP BOYS - SE A VIDA E
10. DMP-JAZ IN Tl
11. SHANK ROCK - ŽELIM, DA Sl TU
12. LIGABUE - QUELLA CHE NON SEI
13. THE CRANBERRIES - WHEN YOU'RE GOf

Za lestvico Srečnih 13 lahko glasujete : po faxu: 61-009 vsak dan 
po telefonu: 65-366 vsako nedeljo od 18h do 19h 

po pošti: Radio Morje, p.p. 96, 6310 Izola, E-mailu: Radio.Morjc(u!abcnct.si



Prodaja občinske lastnine
ZAPLETI ZARADI MILIJONOV
V četrtek se je na izredni seji sestal izolski občinski svet, 
svetniki pa so razpravljali o tem, ali prodati stavbo v 
Drevoredu 1. maja (nekdanji Štab TO) Ministrstvu za 
obrambo.
Sklep o prodaji objekta so sicer že sprejeli spomladi, vendar 
so takrat sprejeli tudi sklep, da morajo v primeru 
spremenjenih pogojev prodaje svetniki ponovno sklepati o 
prodaji. Ker je v tem primeru prišlo do spremenjenih 
pogojev prodaje, saj je ministrstvo upoštevalo predlog 
svojega cenilca, hkrati pa trenutno ne more kupiti cele 
stavbe, je bilo treba seveda ponovno odločati o prodaji. 
Strokovne službe so predlagale odprodajo tudi pod 
spremenjenimi pogoji, saj je od tega odvisno, ali se bo v 
proračunu letos zbralo dovolj denarja za najnujnejše 
potrebe. V vrstah opozicije pa so imeli pomisleke na to 
prodajo, saj ni zagotovil, da bo Ministrstvo kasneje odkupilo 
hišo in zemljišče v celoti, razlika v ceni pa znaša več kot 30 
milijonov tolarjev. Kupec je namreč pripravljen za površinski 
del stavbe odšteti nekaj več kot 40 milijonov tolarjev.
Po vrsti argumentov in protiargumentov so svetniki 
glasovali in 14 jih je glasovalo za sklep, trije pa so bili proti 
oziroma so se vzdržali. Dosegli so torej relativno večino, 
vendar v opoziciji pravijo, da mora biti tak sklep (po statutu) 
sprejet z dvotretinsko večino. Občinska pravna služba je 
zagotovila, da je sklep veljaven, saj je bil prvotni slep o 
prodaji sprejet na ustrezen način, tokrat pa je šlo le za 
korekcijo sklepa in je glasovanje veljavno.
Objekt bo tako prodan (pogodbo naj bi podpisali že v torek 
29. oktobra), kakšne so zdaj namere opozicije pa se ne ve.

PREDVOLILNE NOVICE
V tem tednu se je zvrstilo veliko pogovorov in predstavitev, ki bi jih 
bili sicer veseli tudi med letom, poleg tega pa smo doživeli vrsto 
predstavitev kandidatov.
ŠTAFETA ZDRUŽENE LISTE
Kandidati ZLSD v primorski volilni enoti so v soboto krenili na 
posebno štafeto po primorskih občinah in obiskali mesta od 
Tolmina doPirana. Ustavili so se tudi v Izoli, se predstavili dokaj 
skromnemu številu prisotnih na Trgu republike in povabili volivce 
naj glasujejo zanje.
SLS V KULTURNEM DOMU
Prav tako v soboto je stranka SLS napolnila kulturni dom, še 
posebej pa so bili obiskovalci zadovoljni z bogatim vkulturnim 
programom v katerem so nastopili: Anika, Pepel in Kri, Šavrinke, 7 
plus in Nataša Mihelič. Predstavili so se tudi primorski kandidati za 
DZ. Pozornost so vzbujale državne zastave v družbi strankarskih 
zastav po središču Izole.
DEMOKRATI O MANJŠINAH
V ponedeljek popoldne so v predverju Kulturnega doma 
Demokrati Slovenije pripravili pogovor na temo Politika do 
manjšin v katerem so sodelovali: Tone Peršak, Roberto Battelli in 
Marino Voci - koordinator Oljke v FJK za kulturo in šolstvo. 
Pogovor je vodila kandidatka DS v Izoli, Ida Kogej.
VRH LDS V KOPRU
Liberalni demokrati na čelu s predsednikom Drnovškom so bili v 
Kopru na proslavi ob 5 letnici odhoda zadnjega vojaka JLA iz 
Slovenije in pripravili srečanje vseh kandidatov LDS iz druge volilne 
enote. Popoldne pa so se s posebnim avtobusom LDS 2000 
odpeljali v Boršt oziroma Hrpelce, kjer je minister za obrambo, 
jelko Kacin, odprl prenovljeni bunker Komande mesta Koper. 
PREDSEDNIK SNS O JUŽNI MEJI
Mestna knjižnica Piran vabi na predstavitev knjige BOJ ZA JUŽNO 
MEJO ISTRA avtorja Rogerja Gogale v sredo, 30.oktobra 1996, ob 
12.uri v čitalnico Knjižnice. Zgodovinski humor in satira (samo za 
ljudi z dobrimi živci in prav tako prebavo...). Z avtorjem se bo 
pogovarjal Zmago Jelinčič.

na martinovo nedeljo obkrožite Jt.

SLOVENSKI KRŠČANSKI 
DEMOKRATI IZOLA

predstavlja se Vam naš kandidat za 
poslanca v parlamentu države Slovenije

ALEKSANDER FRANTAR
•Slovenija mora ustvariti tak gospodarski red, ki bo podjetnikom 

omogočal visoko gospodarsko rast, delavcem pa zagotavljal tak zaslužek, 
da ne bodo socialno ogroženi.

•Izpeljati je treba spremembe zakonodaje v skladu s spremembami v naši 
družbi ter zagotoviti enako pravno varnost vsem, ne le izbrancem. 

•Temeljna naloga socialne politike je preprečiti napetosti med 
generacijami, mladim omogočiti zaposlitev in ustanavljanje družine v 

urejenih stanovanjskih razmerah, starejšim pa zagotoviti tako pokojnino, 
ki jim bo omogočala človeka vredno življenje.

•Pripraviti je treba pogoje za vstop Slovenije v Evropsko skupnost, 
da bomo s tem čimveč pridobili, ne pa izgubili. V Sloveniji pa moramo 

dokončati projekte, zadane ob razglasitvi neodvisnosti.
•Država naj postane ljudem bolj prijazna.

•Zmanjšati je treba javno porabo in s tem tudi davke.
•

Vse to bo mogoče doseči le tedaj, če bodo v novi slovenski parlament 
izvoljeni ljudje, ki ne bodo gledali na svoje koristi, temveč jim bosta pri 

srcu naša Slovenija in naša prihodnost.



ZDA) JE RES TREBA VOLITI
Nikoli v svoji novinarski karieri (ki je še kar dolga, vprašanje pa je, koliko je 
zares kariera) nisem pozival na volitve, čeprav sem jih doživel najmanj šest. 
Bile so še tiste, ko ni bilo treba klicati na volitve, ker so volivci tekmovali, na 
katerem volišču bodo prej dosegli stoodstotno udeležbo, potem so bile 
volitve, ko smo se zadovoljili s 70 odstotno udeležbo, še pred kratkim smo 
bili veseli vsakega odstotka čez polovico upravičencev, tokrat pa se zdi, da 
je tudi ta meja pod velikim vprašajem. Toda, to ne skrbi nikogar od tistih, ki 
sodelujejo na volitvah, saj vsak računa na svoje najzvestejše privržence in se 
še najbolj boji neodločnežev, kajti prav oni lahko stvari obrnejo na glavo. 
Če se odrečem napovedovanju vsedržavnih izidov in ostanem v varnih 
okvirih izolskega volivnega okraja in kvečjemu primorske volivne enote, 
potem se nam, glede na dosedanji predvolilni Doj, obeta nekaj možnih 
izidov.
1. Če bo volivna udeležba zelo slaba (do 35 odstotkov), potem lahko na 
uspeh računajo dosedanje zmagovalke oziroma tiste stranke, ki imajo 
največ zanesljivih volivcev. To je, v izolskem primeru, ZLSD s svojimi 
dolgoletnimi kadri, LDS s svojim podjetniškim Krogom in morda SKD s 
svojimi najbolj zvestimi volivci.
2. Če bo volivna udeležba blizu 50 odstotna pomeni, da so na volitve prišli 
tudi tisti, ki se odločajo za druge stranke. To seveda pomeni dober volivni 
spopad tradicionalnih strank s samozavestnimi SDS, SLS in DeSUS-om, ne 
gre pa zanemariti niti Zelenih in Slovenskega foruma, če bodo njihovega 
kandidata podprli tudi volivci Zveze za Primorsko. Druge stranke in liste ter 
posamezniki imajo seveda manj možnosti, čeprav se lahko zgodi, da bo 
kateri od njih nepričakovano skočil v ospredje, ker bo deležen glasov tistih, 
ki nevvedo, za koga so, vedo pa proti komu so.
3. Če bo volivna udeležba presegla 65 odstotkov, potem lahko 
pričakujemo presenečenja. To bi seveda pomenilo, da so prišli na volišča 
tudi tisti, ki se bodo odločili na volišču neposredno pred glasovanjem in da 
bodo verjetno glasovali na slepo ali pa za kandidata, ki ima po njihovem 
mnenju najmanj možnosti. Poleg teh pa bodo prišli tudi aktivisti in pristaši 
manjših oziroma pri nas manj uveljavljenih strank ali list, kot so SNS, 
Demokrati, Zelena alternativa, SOPS in drugi. Če se bo zgodilo kaj takega 
bo prišlo do krepkega drobljenja glasov, zato nobena od strank ne bo 
dosegla tako izrazitega uspeha, da bi lahko zavladala sama ali v koaliciji z 
enim partnerjem. To pa seveda tudi pomeni, da bomo Izolani v parlament 
dobili kaj malo poslancev, saj na nacionalnih listah (z eno izjemo) naši 
kandidati niso ravno pri vrhu.
Dosedanji predvolilni dogodki, udeležba na posameznih predstavitvah in 
odmevnost posameznih nastopov kažejo, da se lahko zgodijo 
nepričakovane spremembe. Tradicionalnih volivcev je vse manj, 
nezadovoljnih volivcev vse več, to pa pomeni, da bo marsikdo predvsem 
VOLIL PROTI. Takšno razmišljanje seveda vodi na tradicionalne slovenske 
branike, ko se bomo razdelili na leve in desne, na črne in bele, na krščene in 
laične. To je res zelo tradicionalno slovensko ravnanje, ki pa je za vladanje 
države zelo nevarno, saj ob koncu prvega mandata še nismo presegli 
stopnje demokracije, ko večina misli, da mora vedno in v vsem preglasovati 
manjšino.
Zato bo morda kar prav, da se demokracije učimo tako, da nikomur ne 
zaupamo preveč moči in ustvarimo takšne volivne izide, da bo moral 
vladajoči za odločanje nenehno prepričevati koalicijske partnerje in 
opozicijo. Le tako bomo morda dosegli, da nikogar ne bo zamikalo preveč 
oblasti in da bodo vsi vsem gledali pod prste.
Zato kar pogumno na volišča, Saj ni važno, če ne najdete nikogar za 
katerega bi volili. Volite kogarkoli, sicer bodo svoji izvolili svoje, mi pa 
bomo morali biti lepo tiho, saj nismo izkoristili volilne pravice, ki je alfa in 
omega te naše demokracije.

Mef

P.S. Pred predvolilnim časom smo obljubili, da se bomo v uredništvu 
izogibali političnim ocenam in komentarjem. Toda, Mandrač je vendarle 
tudi politični tednik in zato brez komentarjev preprosto ne gre. Seveda pa 
je vsak komentar samostojno delo avtorja in ga ne gre jemati kot mnenje 
uredništva.

SLOVENSKI FORUM

Bogata Slovenija

SAMI VI, VOLIVCI, 
BOSTE ODLOČALI.
\E ZAPRAVITE 
DRŽAVE!

SLOVENSKI FORUM 
GRE V BITKO ZA 
GOSPODARSKI RAZVOJ SLOVENIJE:
- DA BO TUDI TISTI,KI BO IMEL NAJMANJ, DOSTOJNO ŽIVEL,
- DA NAM VSE, KAR SMO DESETLETJA USTVARJALI, NE BODO 

POBRALI LE REDKI IZBRANCI,
- PROTI NAMERNEMU UNIČENJU SLOVENSKEGA 

GOSPODARSTVA,
- DA BO ZAKON ZA VSE ENAK, DA BO TUDI PRAVICA ZA 

VSE ENAKA,
- DA KVALITETNA ŠOLA, ZDRAVSTVO, POKOJNINA IN 

KULTURA NE BODO LE ZA BOGATE,
- DA BO TUDI PRIMORSKA BOGATA IN ZADOVOLJNA IN

NE BO SKLANJALA GLAVE PRED SOSEDI, s
- DA BO POLITIKA DELALA ZA LJUDI, NE SAMO ZA t

SVOJO KORIST! I

<.0^ POZAMENTERIJA KEMIČNA ČISTILNICA^)

- Modri qiMbi (VERSACE, CHANEL, ERREBI,...)
' obRobNi TRAkovi - boRdllRE, ČipkE
' suIcanec GUTERMANN
- TERMOAplikACijE ZA STARE iN mUe

- šiviljski pRiboR iN še iN še

NUDIMO VAM /8M2.50 iN 16M9IA 'j
boqATO izbi RO V >oboTA9M2J0[ J

ŽENskih NoqAvic c
v________ ________________________________________________/
LiMiNjANskA 78-6J20 LucijA - (v ŠTC ob O.Š. Lucij«) - tel.: 70-970

MALI OGLASI
- Prodam stransko ogledalo za tovornjak Mercedes 
Benz. Tel. 62-775.
- Odkupujemo delnice KRKA Novo mesto (G in B) 
po ceni 11.200 in delnice LUKA Koper po 1.550 SIT. 
Inf. tel. 066 63-703, Kmečka družba.
- 29-letna s končano gimnazijo išče delo z možnostjo 
bivanja. Izkušnje v gostinstvu, varstvu otrok ter 
starejših. Tel. 63-537.

Janez Ji

ŠTEVILKA ENA (1)

ZDRUŽENI, da si bodo mladi lahko privoščili otroke.
ZLSD je dosegla, postopno uvedbo univerzalnega 
otroškega dodatka - prejema ga 73% več otrok kot prej in 
83% družin več kot prej. nrpdn P^rrm



OSEBNOST TEDNA: 
VLADO ŠTRUKELJ
Kdo ga ne pozna, tega 
neutrudljivega aktivista na naj
različnejših področjih. Pravzaprav 
bi mu morali dodeliti ta laskavi 
naziv že ob koncu turistične sezone, 
vendar takrat te rubrike še ni bilo in 
zato tudi imenovanja ne. Napako 
popravljamo danes in ga po
vprašamo, od kod jemlje toliko 
energije za številne aktivnosti.
- Saj jih ni toliko. Če odštejem 
službo v Upravi za pomorstvo (bolj 
znani kot Luška kapitanija) sem le še 
predsednik Morskošportnega ribo
lovnega kluba Menola.
- Pa seveda avtor in izvajalec 
številnih zamisli ob izolskih 
praznikih.
- ja, zamisli in idej je veliko a vseh se 
ne da izpeljati. Mislim, da smo z 
vleko najdaljše vrvi, z 
demonstracijami športnikov na 
vodi, s tekmovanji v zabavnem 
veslanju, nočnimi veslaškimi 
regatami, vodometom vlačilca iz 
Kopra in podobnimi akcijami 
popestrili Ribiški praznik in praznik 
pomladi. Za kaj več pa je težko 
zbrati moči in volonterjev, da o 
denarju niti ne govorim.
- Na urbanistični delavnici si 
predstavil tudi projekt vodnega 
doma pri Delamarisu.
- Gre za projekt, ki je zdaj star že dve 
leti, vendar smo ga šele tokrat lahko 
predstavili širši javnosti. V bistvu gre 
za poslopje v katerem bi dobili 
prostore za naš klub. Tam naj bi 
nastal še akvarij, ribiški muzej in še 
kaj. Seveda pa je vse odvisno od 
denarja, ne le od naše dobre volje.
- V Menoli ne poznate počitka.
- Prav zdaj so se naši (Bembič 
Grgurovič) vrnili s tekmovanja v 
Ičičih, kjer so zasedli 3 mesto med 
25 ekipami, naš član Savo Bembič je

bil na tekmovanju v Tivatu (Črna Gora), 
odpravljamo se na tekmovanje za Zlatega 
Ribona v Rovinj, 23. novembra pa bomo 
imeli Ribiško fešto z našim plesom. Za 
naslednje leto pa imamo že dogovorjeno 
srečanje z najboljšo ekipo na svetu 
(Italijani) in sicer maja meseca, en dan 
pred tekmovanjem za pokal Menole. 
Potem je že na vrsti Praznik pomladi...
- Odpočij si malo Vlado!
- Zakaj?

KOMEMORACIJE
Občinski odbor združenja borcev in 
udeležencev narodnoosvobodilnega boja 
občine Izola vabi vse občane, da se v 
čimvečjem številu udeležijo komemoracije 
ob Dnevu spomina na mrtve, ki bo 
v IZOLI, dne 30.oktobra 1996 ob 
16.00 uri pri spomeniku na Trgu 
padlih in v KORTAH, dne SO.oktobra 
1996 ob 11.00 uri pri spomeniku 
padlih pred Kulturnim domom.

Spoštovani 
volivci in volivke,
10. novembra Imate 
na voliščih srečali svoje 
sosede, prijatelje in znance. 
Same znane oliraze. Skupaj 
boste izbirali tiste, ki bodo 
ponesli vaš glas naprej - 
v parlament, v vlado, 
v Evropo in v svet. 
Liberalni demokrati 
Slovenije vemo, kaj to 
pomeni, saj smo zndnja 
štiri leta aktivno vodili 
parlament bi vlado.
Zato tudi smo v Evropi 
in v svetu, med prijatelji 
in partnerji.
Pri izboru najboljših 
kandidatov in kandidatk 
nas je vodila prav ta 
hkratna zahteva |H> 
razumevanju domačega 
vsakdana in iskanju 
globalnih rešitev.
Vesel seui, da so naši 
kandidati prav takii dobro 
vas poznajo in ne manjka 
im ne izkušenj ne znanja.

Tak je tudi dr. med. 
Mario Gasparini.
vn asovanjeni za 
Liberalne demokracije 
Slovenije prispevate svoj 
glas za odgovorno vlado, 
ki bo znala Slovenijo varno 
in pogumno popeljati 
novim izzivom naproti.
Ne delani si nobenih utvar: 
veliko ho še trelm sturiti. 
Toda pot je pruva in nismo 
več na začetku. Zuto 
stopimo skupaj v leto 2000!

/Janjin

ZDRUŽENI. Da bo pravica šibkih enaka pravici močnih. 
Poslanci ZLSD smo dosegli uvedbo kolektivnih sporov pred 
delovnimi sodišči, tako da delovnih sporov ni več treba voditi 
za vsakeaa zaposlenega posebej. Samo združeni smo močni.

Breda Pečan
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KAM S PLEVELOM Z VRTA?
Zopet se pojavlja neprimerno odlaganje ogromnih količin vrtnih 
in ostalih večjih odpadkov poleg smetnjakov in kontejnerčkov. 
Obveščamo vse občane, da taki odpadki ne spadajo pod hišne 
smeti in jih v tako velikih količinah ne moremo pobrati v sklopu 
rednega odvoza hišnih smeti.
Priporočamo vsem, da za odlaganje takih odpadkov izkoristite 
Očiščevalno akcijo, ki jo dvakrat letno organiziramo prav v te 
namene, ali pa jih sami odpeljete na komunalno deponijo, kjer jih 
lahko odložite brezplačno. Opozarjamo vse občane, da bomo v 
primeru pojave neprimerno odloženih večjih količin odpadkov 
(vejevje, grmičevje, listje in kamenje ter večji kosovni odpadki) 
poleg kontejnerjev, evidentirali, ter posebej zaračunali. 
Očiščevalna akcija JESEN 96 traja od 21.10. do 24.11. 1996. 
Program poteka akcije po KS se tedensko objavlja v lokalnem 
glasilu "MANDRAČ", ter dnevno oglašuje po lokalnem radiu 
Morje. Vse podrobnejše informacije pa lahko dobite tudi na 
upravi podjetja Komunala Izola, ter tel. št. 67-370 - JAVNE 
SLUŽBE.
Pričakujemo vaše razumevanje in se vam zahvaljujemo 
upoštevanje navodil.

Nada Bauer 
Anton Purkart

od 28.10. do 3.11.

od 4.11. do 10.11. 
KS LIVADE

za

(KB) Pretekli petek so v galeriji Insula odprli razstavo 
projektov,ki so jih izdelali udeleženci planerske delavnice, 
ki je potekala v Izoli v zadnjih dneh septembra. Zanimivo si 
je ogledati, kako vidijo razvoj urbanega prostora 
strokovnjaki od drugod.
Skorajda vsi projekti predvidevajo določene vsebinske 
spremembe v izrabi prostora tako na območju vzhodnega 
zaliva (Delamaris, Ladjedelnica, Avtokamp, Ruda), kot 
tudi zahodnega (Marina, Simonov zaliv, Belvedere). 
Seveda je vprašanje, v kolikšni meri bodo politične 
instiucije, ki o teh stvareh odločajo, upoštevale priporočila 
pričujoče urbanistične delavnice. Nedvomno pa so 
predlagane rešitve nemalokrat takšne, da bi bile res vredne 
upoštevanja. Razstava bo na ogled do 9. novembra.

KS II. - Izola mesto

1. ŽUPANČIČEVA
28.10. - 30.10.

1. KRAŠKA - igrišče
31.10. 3.11.

2. PREKOMORSKIH BRIGAD-SGTŠ
3. OKTOBRSKA-KOSOVA 

28.10. - 30.10.
3. OKTOBRSKA - trato 

31 10 3.11.
4. PLENČIČEVA-gasild

28.10. - 30.10..
4. OKTOBRSKA-vrtec

31.10. 3.11.
5. DANTEJEVA - marina

28.10. - 30.10..
5. PARK ARRIGONI-parkirlšče

31.10. -3.11.
6. TOMAŽIČEVA - Hotel Delfin

28.10. - 30.10..
6. SIMONČEK-parkirišče

31.10. -3.11.

ŽELEZO
28.10. 3.11.

1. OKTOBRSKA-KOSOVA
2. KRAŠKA-tgrišče
3. PARK ARRIGON1 - parkirišče

PAPIR
1. Parkirišče pri Zdr, domu

28.10. 3.11.
2. DANTEJEVA - Park Arrigoni

28.10. 3.11.

Vsi doslej postavljeni posebni 
kontejnerji za papir (okrbgli) 
ostanejo na dosedanjih 
lokacijah.

1. KAJUHOVA-pri izlivki
2. VELUŠČKOVA - pri trgovini
3. K. KORPUS - market

4.11. -6.11.
3. IX. KORPUS - igrišče

7.11. - 10.11.
4. A. VALENČIČA-zg. parkirišče
5. F. MARUŠIČA-zg.parkirišče
6. ISTRSKEGA ODREDA-težmer

4.11. - 6.11.
6. PARTIZANSKA-VELUŠČKOVA

7.11. - 10.11.
7. E.DRIOLIJA-prvo parkirišče

4.11. - 6.11.
7. E. DRIOLIJA-drugo parkirišče

7.11. - 10.11.

ŽELEZO
4.11.-10.11.

1. VELUŠČKOVA - trgovina
2. F.MARUŠIČA-parkirišče
3. E.DRIOLIJA-parkirišče
PAPIR

4.11.-10.11.
1. B. MAGAJNE - parkirišče
2. F. MARUŠIČA-parkirišče

od 11.11. do 17.11. od 30.10. do 5.11. 
KS JAGODJE KS KORTE

1. Pod križiščem JAGODJE
11.11. - 13.11.

1. KS JAGODJE-park.Hampy
14.11. -17.11.

2. CESTA V J.-S.AUJENDEJA
3. PROLETARSKIH BRIGAD-igrišče
4. STRMA POT-POD VINOGRADI

11.11. - 13.11.
4. NA TERASAH

14.11. - 17.11.
5. CESTA V J.-HUDOURN1ŠKA 

11.li:- 13.11.
5. VRTNA ULICA

14.11. - 17.11.
6. MLADINSKA-začetek

11.11. - 13.11.
6. IL1RSKA-SENČNA

14.11. - 17.11.
7. OUČNA-NA GRIČU

11.11. - 13.11.
7. OB PROGl-začetek

14.11. - 17.11.

ŽELEZO
11.11. - 13.11.

1. KS JAGODJE-Hampy
2. PROL BRIGAD-Igrišče
3. MLADINSKA -začetek

14.11. - 17.11.
1. KRIŽIŠČE JAGODJE - parkirišče
2. OB PROGI - začetek
3. STRMA POT-POD VINOGRADI
PAPIR

11.11. - 13.11.
1. KS JAGODJE-Hampy
2. KRIŽIŠČE JAGODJE - parkirišče
3. PROL, BRIGAD-igrišče

14.11. - 17.11.
1. POD VINOGRADI-vodovod
2. CESTA V J. - HUDOURNIŠKA 
3 . OB PROGl-začetek

1. ŠARED
2. MALIJA
3. KORTE-zadružnl dom
4. KORTE-pod vasjo
5. BAREDI
6. NOŽED 

18.11.-20.11.
6. CETORE

21.11. - 24.11.
7. MEDOŠI

18.11. - 20.11.
7. KOŠTRLAG

21.11. -24.11.
8. RONKE PRI KORITU

18.11. - 20.11.
8. DOBRAVA (pri Tbmažlnčlču) 

21.11.-24.11.

ŽELEZO
18.11. - 20.11.

1, ŠARED-avt. postaja
2, MEDOŠI
3, NOŽED

21.11, - 24.11.
1. KORTE-zadružni dom
2. MALIJA - avt. postaja
3. BAREDI - zgornji

PAPIR
18.11. -24.11.

1. KORTE-zadružnl dom
2. ŠARED
3. MALIJA

1
r

ZDRUŽENI.
Da zdravje ne bo privilegij bogatih in bolezen prekletstvo revnih.
Močna združena lista v parlamentu in vladi bo zagotovila večjo in 
enako dostopnost zdravstvenih storitev za vse državljane.

Breda Pečan.
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PRIREDITEV 
oktober 96
GALERIJA ALGA
razstava - mostra
PATRICK VVANDAEL!
7.11. - 27.11.1996
Rojen 20. februarja 1959 
v Morlaixu v Franciji, že | 
dvajset let pa živi in dela j 
v Firencah. V tem j 
svetovno znanem centru i 
umetnosti in umetniške' 

obrti, je razvil svoj način ročno oblikovanega nakita iz neplemenitih 
kovin. Patrick VVANDAEL sodi danes med najboljše florentinske 
izdelovalce unikatnega in umetniško oblikovanega nakita. Njegova 
uporabna umetnost je predstavljena v liniji "PATRICK DESIGNER".
Zelo razvejana mreža prodajnih mest v prestižnem delu Firenc in v tujini 
(Nemčija, Avstrija, Španija) dokazuje kvaliteten nivo ustvarjalca. Če je 
sinonim za modo Armani, je Patrick VVandael sinonim za nakit. V Izoli sesinonim za moao Armani, je Katric 
predstavlja s svojo novo kolekcijo.

LET 3 so prileteli 
v Korte, odigrali 
enega najboljših 
letošnjih rock 
koncertov pri 
nas in pokazali, 
kako je treba 
igrati te stvari. 
VBS so bili tudi 
dobri, No limits 
prezgodnji.

KfiVfiRHfi in
SLfiSCICflRNfl
IZOLO
TORTE PO NAROČILU
in raznovrstne sladice 
iz lastne slaščičarske 
delavnice vseh okusov 
in oblik za vsakršno 
priložnost - že za 1.800 
SIT/kg. Naročite 
danes, prevzamete 
pa že naslednji dan!

Kavama in slaščičarna 
Izola Vabi «sak petek

Trgovski cent« 
Simonov zaliv 

Vsak dan 
od 7.00 do 24.00 

Tei.: 63-041

NAPOVEDUJEMO
petek, 8. novemb^
ŠTIRJE LETNI ČASI
ob 20.00 ena vesela poslanska komedija, ki jo je, - v dveh aktih- z 
lahkotnim zapletom in brutalno izpeljavo, pripravilo Primorsko dramsko 
gledališče iz Nove Gorice. Že tečemo krog za ogrevanje, zato vas vabimo, 
da si že sedaj rezervirate poslansko mesto v Kulturnem domu. 
Vstopninaipredprodaja 1.200 Sit , redna prodaja 1.500 Sit. kako do 
vstopnic? Predprodaja vstopnic bo potekala v Galeriji Alga, Kristanov trg, 
vsak dan od 10.00 do 12.00 in od 17.00 do 19.00. Rezervacije 
sprejemamo tudi po telefonu - 62 776. Blagajna Kulturnega doma bo 
odprta uro pred predstavo.

tsniaiHMmHnMani

15» KRKIN ZDRAVILIŠČAd.o.o. 

ZDRAVILIŠČE STRUNJAN
NOVOSTI V ZDRAVILIŠČU STRUNJAN

DIAGNOSTIČNA AMBULANTA ZA OSTEOPOROZO
Odkrivanje osteoporoze z denzitometrijo, programi za preprečevanje in zdravljenje osteoporoze!

AMBULANTA ZA KITAJSKO TRADICIONALNO MEDICINO
Pomoč pri mnogih zdravstvenih težavah s pomočjo kitajske tradicionalne medicine: akupunktura,

TUINA masaža in manipulacija.

STATIČNE MEDICINSKE VAJE PROTI BOLEČINAM V HRBTENICI
Organizirana telovadba pod strokovnim vodstvom - vsak dan ob 18.00 uri.

Abonma lahko kupite pri blagajni bazena, cena 4.000 SIT.

PREDSTOJNIK ORTOPEDSKE KLINIKE V LJUBLJANI Prof. Dr. Srečko Herman,
bo sprejemal paciente v Zdravilišču Strunjan dne 7.11.1996.

Poleg tega sta vam na voljo tudi naši specialistični samoplačniški ambulanti: 
FIZIATRIČNO REVMATOLOŠKA IN INTERNISTIČNA.

Pokličite nas na telefonsko številko 474 - 420 
od ponedeljka do petka od 7.00 do 19.00 ure in ob sobotah od 7.00 do 14.00 ure.

DOBRODOŠLI



ROKOMET

KJE SO ZDA) VETERANI?

Delmar: Gorenje 20:19 
Izolani so proti favorizirani ekipi 
Gorenja dosegli drugo prven
stveno zmago, a pot do nje ni 
bila prav nič lahka.
Tekmo bi lahko označili kot boj 
dveh enakovredno močnih., 
obramb, Delmar pa je zmagal j(§ 
zaradi nekoliko boljšega in bolj 
navdahnjenega napada. Pred
vsem se je v napadu obnesla 
naveza Babič in Kovač. Še 
bej zadnji se je tokrat na mestu 
pivota odlično znašel, odigral 
izvrstno tekmo in tudi dosegel 
največ golov za domačine - pet.
Svoje sta v napadu dodala vedno HUllBl 
dobra Popovič in Mičovič, štiri 
gole je dosegel še Babič, v 
drugem polčasu pa se je izkazala 
tudi nova izolska okrepitev Vun
jak, ki je za Izolo odigral prvo 
prvenstveno tekmo.

Delmar: Lisca 20:20 (10:12)
Novinca v ligi sta prikazala bor
ben in oster rokomet, gostje pa 
so bili resnici na ljubo bliže 
zmagi kot Izolani, saj so prak
tično vso tekmo vodili.
Že na samem pričetku so se 
gostje predstavili z izredno 
požrtvovalno obrambo, tako da 
so Izolani porabili kar nekaj časa, 
da so zadeli v polno. Delmar je 
prednost gostov vseskozi lovil, 
vendar se gostje niso nikakor 
mogli rezultatsko "odlepit", saj je 
bila v prvem polčasu njihova
prednost največ dva gola. V drugem polčasu se slika ni bistveno 
spremenila, Sevničam so celo vodili s tremi zadetki. V zadnjih 
desetih minutah pa se je začela prava bitka, v kateri so bili Izolani 
bolj zbrani, z nekaterimi nerazumljivimi odločitvami pa sta tekmo 
razvnemala tudi sodnika. Tako je bil gostujoči igralec Čater 
izključen šele po četrtem izvajanju penala, ko je še četrtič ciljal 
Valenčiča direktno v glavo, čeprav bi moral biti izključen že po 
drugi taki potezi. Remi je Izoli najprej priboril Mičovič, ki je po 
nekaj ubranjenih izolskih strelov s sedmih metrov (Mičovič, 
Popovič, Matjaševič) prevzel nase odgovornost za izvajanje zad
nje domačo sedemmetrovke in ob bučni podpori navijačev le 
uspel ukaniti izvrstnega gostujočega vratarja Marcolo. Pa tudi to 
še ni bilo vse, gostje so ponovno povedli in le 30 sekund pred 
koncem je Babič dokončno potrdil remi. 
ženske

ODBOJKA

Simonov zaliv Izola : Mari
bor 2:3 (7,13,9, S, 12)
Res škoda za zamujeno lepo 
priložnost za Izolane, saj so 
tekmo imeli skoraj, skoraj že 
dobljeno, na koncu pa 
vseeno klonili proti sicer 
močno favoriziranim gos
tom. Prvi niz so Izolani kar 
preveč lahko oddali gos
tom, zato pa so s pravo igro 
začeli v drugem, ko v 
izolskem moštvu res ni bilo 
slabega igralca. Tudi tretji 
niz so razmeroma zlahka 
dobili igralci Simonovega 
zaliva, ki pa so nerazumljivo 
odpovedali v četrtem nizu 
in ga izgubili preveč na 
lahko, na 5.
V tie breaku, ki so ga Izolani 
mogoče začeli nekako pre
senečeni zaradi hitrega 

oraza v četrtem nizu, so 
olje pričeli gostje. Izolani 

so jih ujeli na 4, vodili celo s 
6:4, na koncu pa so jim 

ošle moči in tie break izgu- 
ili na dvanajst.

Izolani so z eno zmago še 
vedno zadnji, sredina 
lestvice se jim zmeraj bolj 
odmika, še posebej ob 
upoštevanju dejstva, da v 
naslednejm kolu potujejo v 
Kanal, kjer je osvojeni niz že 
skoraj utopija. Upanje pa 

vseeno še obstaja, vsaj po prikazani igri sodeč. Izkušenj 
so si Izolani tudi nekaj nabrali, tako da bodo nadaljne 
točke tekmeci le s težavo odnašali iz Izole.

NOGOMET

Triglav Creina : Avtoplus Korte 2:0 (0:0)
Igralci Avtoplusa so doživeli še en poraz in tako skupaj z 
Lescami ostajajo edini brez zmage. Domačini so bili v 
Kranju boljši nasprotnik, kimsi je pripravil kar nekaj 
priložnosti, iz dveh v drugem polčasu pa so dosegeli tudi 
zadetek. Kortežani so ravnovesje na igrišču uspeli 
vzpostviti šele proti koncu tekme, ko so si priigrali tudi 
nekaj polpriložnosti.

Izola : M-Degro Piran 29:32 (12:16)
Izolska dekleta so obalni derbi proti Piranšakam, gladko izgubila. 
Piranšanke so takoj silovito začele, vendar si jih Izolanke ujele in se 
z gostijami do rezultata 10:10 enakovredno kosale, vmes pa so 
celo trikrat vodile. Pri rezlutatu 10:10 pa so gostje prestavile v višjo 
brzino, ki ji mlada domača dekleta (tudi zaradi izključitev) niso 
mogla slediti. Polčas se je končal z izzidom 12:16, v drugem pa so 
gostje vodile celo s sedmimi zadetki razlike, ob koncu pa so se 
izolanke spet in približale in razlika je bila "le" tri gole. Pri domačih 
je blesetla Ciganovičeva, ki je dobesedno zbombardirala piranski 
gol in dosegla kar 17 zadetkov, kar pa je bilo, žal, vseeno premalo. 
Izkazala se je tudi Hodžič Sabina, za sploh prvi nastop v prvi ligi pa 
gre nedvomno pohvaliti tudi obe štirinajstletnici, ki sta nastopili v 
drugem polčasu, Višnjevec Katjo in Stubelj Mojco, ki je enkrat 
piransko mrežo celo zatresla.
"Ne morem reči, da sem nezadovoljen," je po tekmi povedal trener 
Izolank Boris Čuk. "Vesel sem že zaradi tega, da smo tekmo sploh 
odigrali, za kar gre zasluga Mandraču in Radiu Morje, ki so nam 
finančno v toliko pomagali, da smo lahko sploh plačali sodnike. 
Vesel pa sem tudi zaradi tega, ker sta v prvi ekipi zaigrali tudi dve 
starejši deklici in dokazali, da se za prihodnost ženskega rokometa 
ni bati."

Vse Izolske Lige

Mladinska primorska liga: Transport : MNK Izola 5:1 
MNZ Koper - kadeti: Izola : Jadran K 15:1 
MNZ Koper - starejši dečki: Transport: Izola 0:2 
MNZ KOPER - mlajši dečki: Galeb : Izola 1:2

Za šport in rekreacijo 
dobite na enem mestu vse, 
od superg do...

ŠPORTNA OBLAČILA IN OBUTEV, 
ŠPORTNI REKVIZITI (torbe, žoge...)
KOPER, Tržnica, tel. 25-888 lt . 0.0.
IZOLA, Sončno nabrežje, tel. 65-646 
PORTOROŽ, Obala 16a, tel. 75-598

Odprto ob delavnikih non-stop, 
v Portorožu tudi ob nedeljah in praznikih !



NAMIZNI TENIS

Ženske
Končan je prvi del 
slovenske namizno teniške 
Ijge za ženske in moške.
Ženske so v obalnem der
biju proti Semedeli prikazale 
zelo dobro igro in Škofijah 
zmagale 5:2. Najbolj se je 
izkazala Rahotinova, ki je 
zmagala dvakrat posamično 
in v paru z Jauševčevo. Po 
eno zmago pa sta priigrali 
še Umerjeva in jauševčeva 
posamično. Izolanke so s 14 
točkami trenutno tretje, 
povedati pa je treba, da so 
na vrhu štiri ekipe vse s po 
14 točkami. Pred nadalje
vanjem prvenstva v febru
arju imajo dekleta Arrigonija 
odlično izhodišče tudi za kaj 
več kot samo lepo uvrstitev 
v drugi namiznoteniški ligi.

moški
Fantje namiznoteniške sek
cije Arrigoni ne igrajo tako 
uspešno kot dekleta. Tokrat 
jih je premagala povprečna ekipa Gorice s tesnim rez 
tatom 4:3. Izolani so jesenski del lestvice tako zaključili
8. mestu s šestimi osvojenimi točkami.

KAKO DO DENARJA ZA ŠPORT ?
JADRANJE

KEGLJANJE
Dekleta izolskega Mehana so bile gostje pri igralkah Kon
struktorja. V tekmi dokaj enakovrednih tekmic, so bile 
domačinke boljše, zmagale so s 6:2. Zmagi za Mehano 
sta dosegli Milost in ŠviTigoj. Mehano je z 1 zmago in s 3 
porazi na osmem mestu prve kegljaške lige. trenutno 
nahajajo nekje na sredini prvenstvene lestvice.

OPTIMISTI EKIPNO PRVI
Ekipa slovenskih optimistov je 
magala na največjem evrop

skem ekipnem tekmovanju v 
Berlinu. V konkurenci 16 ekip sta 
v slovenski ekipi ob Hmeljaku, 
Nevečnimu in Verzelu iz Kopra 
nastopila tudi jure Žbogar in 
Tina Čeligoj iz izolske Burje. 
Ekipo je vodil trener Burje, 
Dragan Gašič. Sinoči so v jK 
Burja pripravili krajši sprejem za 
mlade tekmovalce, ki so tako 
zaokrožili nadvse uspešno 
sezono slovenskih jadralcev v 
razredu Optimist.

JESENSKI POKAL
Izolski jadralci dokaj uspešno 
nastopajo na jesenskem pokalu, 
ki se bo končal v četrtek in petek 
(7. in 8. november) s petimi 
regatami v izolskem zalivu. V 
soboto in nedeljo so jadralci v 
Šibkem vetru jadrali v Portorožu, 
dosegli pa so naslednje 

rezultate. Optimist: 1. Furlanič (jadro Koper), 4. Štrukelj 
(Olimpic), 9. Rok Košir (Burja), 11. Gregor Macarol (Olimpic), 
13. Pilepič, 14. Luka Košir (oba Burja)
Evropa: L Guštin (Sirena - Italija), 2. P. Mislej (Olimpic), 5. 
Katerina Čok, 7. Andreja Rener, 8. Marja Ličen (vse Burja) 
Razred 470: 1. Bozzetti - Trevisanto (Italija), 3. Brčin - Pegan 
(Olimpic-Pirat), 4. Jurak - Gale, 5. Dekleva - Dekleva (oba Burja) 
Laser: 1. Žbogar (Burja), 2. Ravnikar (Olimpic)
Kot zanimivost povejmo, da je v razredu 470 prvič nastopila 
tudi olimpijka Vesna Dekleva, ki trenutno trenira s Štrausovo iz 
jaht kluba Portorož. Čeprav je bil to njun prvi nastop sta 
se kar dobro držali v konkurenci izkušenih posadk.

POMAGAjMO!
Glede na katastofalno finančno stanje v Ženskem rokometne klubu Izola smo v uredništvih Mandrača in Radia Morje 
odločili, da bomo po svojih močeh dekletom in trenerju pomagali. V prejšnji številki smo na pomoč priskočili na 
uredništvih Mandrača in Radia Morje, pomagala pa je tudi Birografika Bori. Tokrat nas je "pomagačev" že več. 
Dekleta so resda tekmo proti Piranu izgubila, vendar so dala vse od sebe in verjamemo, da bodo tako igrala tudi na 
prihodnjih tekmah. Sploh pa se ne izplača odnehati sedaj, ko za člansko ekipo že raste generacija mladih igralk, ki
bodo čez dve ali tri leta imele glasno besedo v slovenskem ženskem rokometu.
ŽRK IZOLI so tokrat pomagali: /■--------------------------------

VAGAJA ZLATARSTVO
CIOIELLERIA

IZOLA, LJUBLJANSKA 41
TEL066/67040

Trgovina, ki koristi športu



1. mag. Janez Jug-SF(SKORAJ) VSI KANDIDATI
V nedeljo 10. novembra bomo šli na volišča da bi izvolili 
poslance Državnega zbora v novem štiriletnem mandatu. 
Nekateri bodo to demokratično pravico izkoristili že pred 
tem, večina pa bo vendarle odšla na volišča v nedeljo od 
7.00 do 19.00 ure. Tam bo vsak dobil eno glasovnico na njej 
pa bo predstavljenih 21 kandidatov, ki sodelujejo na 
volitvah v našem volilnem okraju.
Nekatere med njimi že poznamo, druge manj, tretjih pa 
sploh ne, zato smo vse povabili, naj se predstavijo bralcem 
Mandrača. Vsem kandidatom smo zastavili nekaj splošnih 
vprašanj, da bi dobili vsaj glavne odgovore na vprašanja, ki 
po našem mnenju zanimajo volivce. Dobili smo 15 
odgovorov, na naslednja vprašanja, ob tem pa pripisali: 
"Seveda morate upoštevati, da je mogoče v časopis spraviti 
različne količine teksta, vendar je majhen tekst težko berljiv 
in seveda ne doseže pričakovanega učinka. Zato pozivamo 
na konciznost in razumljivost, tako da bodo bralci lahko 
rekli: Dobro je povedal ! Prosimo vas za odgovore na 
naslednja vprašanja:
1. ) Predstavitev (osebni podatki, izobrazba, poklic, 
zaposlitev in po želji hobi)
2. ) Zakaj ste se odločili za kandidaturo nasploh in zakaj 
ravno v Izoli?
3. ) Kaj je najpomembnejše v vašem programu?
4. ) V čem se vaš program razlikuje od drugih?
5. ) Kakšen razvoj privoščite Sloveniji in kakšnega Izoli ? " 
Kot boste videli so nekateri nasvete in vprašanja upoštevali, 
drugi pa ne. Objavili smo to, kar smo prejeli, za vse izjave, 
mnenja, stališča in ocene pa pač odgovarjajo tisti, ki so jih 
napisali.
Vzemite si čas in poiščite pravega kandidata zase in za vse 
nas.

Janez Jug, rojen 6.6.1947, mag. 
oec.ing.dipl.oec, poslanec v Državnem 
zboru RS. Redno se ukvarjam s tekom, 
plavam in planinarim; še danes prav rad 
sedem v čoln in zaveslam.
Odkar imam prijatelja Kirka, se 
zanimam za kinologijo. Rad segam po 
zgodovinskih in pustolovskih romanih, 
listam po zbirkah poezije. Vkolikor mi 
čas dopušča, se z veseljem odpravim v 
gledališče ali na koncert.
ODLOČITEV ZA KANDIDATURO: Verjamem, da je program 
SLOVENSKEGA FORUMA program številka 1 in jamčim, aa ga 
bom s svojimi izkušnjami v novem parlamentu lahko 
zagovarjal. V Izoli kandidiram zato, ker sem vedno bil in bom 
po srcu Izolan.
PROGRAM: Temeljne vrednote: človečnost, pravičnost in 
strpnost, in temeljne usmeritve: poštena in sposobna politika, 
gospodarski razcvet, bogata in ugledna Slovenija, 
policentričen in skladen razvoj, socialna pravičnost, ekološko 
prijazna in varna dežela in pravna država so podlaga, na kateri 
bo SLOVENSKI FORUM zgradil boljšo prihodnost za vse. 
RAZLIKA V PROGRAMIH: To, kar govorimo in pišemo, v 
slovenskem forumu tudi mislimo in - uresničiti imamo namen! 
RAZVOJ ZA SLOVENIJO IN IZOLO: Slovenija in njeni ljudje 
zmorejo svoj človeški in ustvarjalni potencial uspešno usmeriti 
v gospodarski razcvet in si zaslužijo bogato državo. Isto seveda 
velja tudi za nasjzolane.
MOJA MISEL: Če bi politične sile v Izoli znale tvorno 
sodelovati, bi ob podpori gospodarstva v smeri splošnega 
blagostanja v Izoli in njeni okolici lahko dosegli mnogo več kot 
smo doslej.

Malija, 26.10.1996

Janez Jug

2. BREDA PEČAN - ZSLD 3. Bojan Zadel • SDS
Breda Pečan, 50 let, prof. biologije, poslanka, 
poročena, trije otoci (Lojze 24 let, Živa 20 let, Matjaž 13 
let), stanuje v Izoli, Ob starem zidovju 8.
Delo: 17 let Delamaris in Droga, 3,5 leta Sekretariat za 
inšpekcijske službe Koper, 4 leta Državni zbor.
Hooby: kolesarjenje, branje.
Kandidiram, ker je treba v naslednjih štirih letih in 
naprej zmanjšati socialne razlike, preprečiti
neupravičeno bogatenje, zagotoviti zlasti mladim varno 
sedanjost in bodočnost. Ker sem v preteklih štirih letih 
vložila vse svoje znanje, lahko zagotovim, da bom v 
naslednjih štirih letih naredila za Slovenijo in našo Izolo 
še mnogo več kot doslej. Zakaj kandidiram v Izoli?
Smešno vprašanje - saj sem vendar tukaj doma, vsi me poznajo, v dobrem in slabem, kot 
otroka, dekle, ženo, mater, na delu, v trgovini in na sprehodu z družino. Taka kot sem, se 
dajem v presojo volilcem. Če nisem bila "prava" pred desetimi leti, mi nobeno 
prenarejanje danes ne bo pomagalo. Pred to sodbo me ni strah, zato ne bežim kot 
nekateri drugi kandidati v druge volilne okraje in celo enote!
Tako v programu moje stranke ZLSD kot v mojem osebnem programu je 
najpomembnejši cilj ponovna uveljavitev delavskih pravic, pravice do dela, zmanjšan|e 
razlik med revnimi in bogatimi ter zagotovitev dela, stanovanj in izobrazbe za vse mlade. 
Najosnovnejša razlika med našo in drugimi strankami je v tem, da se edini 
brezkompromisno zavzemamo za pravico vseh, ki živijo od svojega dela, da z zasluženim 
lahko spodobno živijo. Ne bojimo se očitkov, da hočemo doseči prerazdelitev 
družbenega premoženja. Prepričani smo, da je prav, da bogati prispevajo za skupne 
zadeve vec kot manj premožni. Mi smo za solidarnost!
Slovenija mora biti država razvitega gospodarstva in samozavestnih državljanov, država, 
v kateri ne bo izkoriščanja delavcev, kjer se ne bodo krčile pravice socialno ogroženih, 
upokojencev in zaposlenih, kjer bodo mladi imeli možnost družbene uveljavitve ter 
poklicnega in osebnega razvoja. V taki državi bo tudi naša Izola lahko uveljavila vse svoje 
prednosti in premagala vse svoje slabosti. Že v naslednjih štirih letih bo treba spraviti 
našo občino iz razvojnega mrtvila in spraviti zaposlenost, izgradnjo stanovanj, zdravstvo 
in šolstvo na nivo, ki bo zagotovil nov zagon zlasti med mladimi in večje zadovoljstvo 
med starejšimi.
Poskusili bomo storiti vse, da bomo v Sloveniji dosegli enotno ceno vode. To pomeni, da 
bi podobno kot elektriko plačavali vsi potrošniki povprečno ceno vode, tako da bi mi na 
Obali ne bili več kaznovani, ker smo Primorci.
Da ne bo videti, da samo obljubljamo, naštejmo nekaj pomembnih dosežkov naše 
stranke v preteklih štirih letih: delavsko soupravljanje, študentska prehrana, brezplačne 
malice za revne otroke, univerzalni otroški dodatek, večji delež delavcev pri notranjem 
lastninjenju, bistveno nižji davki za ljudi z nižjimi plačami, ukinitev proizvodnje 
azbestcementnih izdelkov v Anhovem...

Breda Pečan

Spoštovani!
1. Sem Bojan Zadel, star 37 let in praktično celo 
življenje Izolan. Po izobrazbi sem diplomirani inženir 
gradbeništva. Sem vodja projekta in poleg projektiranja 
izvajam nadzor nad gradnjo določenih objektov. 
Zaposlen sem v podjetju Projektiva inženiring d.o.o. 
Piran. Moji hobiji so plavanje, smučanje, kolesarjenje
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in planinarjenje.
2. Pri svojem delu spoznavam probleme s področja 
ekologije, Katere rešujem po naročilu lokalnih skupnosti 
(Piran, Ilirska Bistrica, Radovljica, Idrija). Ker želim kot 
Izolan spremeniti razmere na področju komunalne 
infrastrukture (ceste, čistilna naprava, kanalizacija) in 
s tem ekologije, kandidiram na listi Socialdemokratske stranke Slovenije na volitvah za 
poslanca v Državni zbor v volilnem okraju Izola.
3. Zavedam se, da občani Izole nismo tako bogati, da bi sami rešili vse probleme kot 
so: neustrezen zdravstveni dom, pomanjkanje socialnih stanovanj, velika brezposelnost, 
nerešeno čiščenje komunalnih in industrijskih odplak. Socialdemokratska stranka 
Slovenije je predlagala, da bi država občinam prepustila pol več denarja za reševanje 
lokalnih problemov. Trudil se bom, da bo predlog SDS v novem parlamentu sprejet. 
Zavzel se bom za to, da bo rešen tudi problem v Bolnici Izola. V parlamentu bom 
podprl sprejetje takšne zdravstvene zakonodaje, ki bo omogočila bolnici normalno 
delovanje in zaustavila manjšanje pravic iz zdravstvenega zavarovanja.
Kot socialdemokrat se bom zavzemal za socialno in pravno državo. Zato se bom na 
področju šolstva zavzel, da učenci dobijo brezplačne učbenike in brezplačno prehrano v 
šolah. Podpiral bom ustanovitev univerze na obali, saj bo s tem omogočeno šolanje 

večjemu delu mladih s Primorske.
V zadnjem obdobju je peščica predstavnikov starih političnih struktur olastninila 
pretežni del zemljišč v izolski občini. Med ta zemljišča spada tudi del obalnega pasu, 
kar smo občani občutili predvsem poleti, ko so nam "lastniki" zasolili cene za dostop do 
morja, ki je javno dobro. Kot poslanec se bom zavzel za to, da bomo problem javnega 
dobra na obalnem pasu rešili v korist vseh državljanov Slovenije.
Slovenski parlament potrebuje ljudi, ki dobro vemo, kaj je morje in znamo zaščititi 
interes Slovenije kot pomorske države. Te volitve vam dajejo možnost, da zamenjate 
poslancev Ljubljani.
4. Moj program se od drugih razlikuje po tem, da želim spremeniti sedanje razmere 
na bolje na podlagi pozitivnih izkušenj, katere sem pridobil pri svojem delu.
5. Slovenski Istri privoščim razvoj v smeri močne regije, katera bi bila neodvisna od 
centra. Želim enakopraven razvoj mesta in podeželja. Izoli privoščim razvoj v smeri 
bogate občine, kjer bi vsi Izolani uživali take sadove, kot jih danes meščani drugih 
bogatejših občin. Zato želim, da bi Izola kot staro obmorsko mestece zaživela kot 
tradicionalno mesto ribičev.
Odločite se za moje geslo "ČAS |E ZA SPREMEMBE".

Vaš Bojan Zadel



6. Tihomir Stepanov - LS 7. Vladimir Vinčar - NSD
1. Sem arhitekt Tihomir Stepanov. Več kot 30 let tu živim in 
delam. Izola je moj dom. Vsa ta leta sem veliko pomagal, da 
smo napredovali, zadnjih 6 let pa se borim za osvoboditev 
Izole. Tudi moj hobby je živeti v Izoli in delovati za Izolo.
2. Kandidiram že tretjič. Tokrat pa zaradi usodno kritičnega 
časa. Rad bi, da se Slovenija osvobodi diktature in kaosa, rad bi, 
da se Izolani znebimo naših vladajočih diktatorjev. Moja zadnja 
tožba, naslovljena proti vladajočim v Izoli in vladajočim v 
državi, naslovljena na državni zbor: "NEZAKONITOST, NASILJE, 
KORUPCIJA IN ROPANJE V OBČINI IZOLA."
3. Moj program je enak, kot je bil že leta 1990 I Za vse dogodke 
in vse tožbe do danes imam dokumentacijo in trdne dokaze.
4. Že leta 1989 sem prvi odkril organizirano pripravo za 
izropanje našega skupnega, zadnjega premoženja, 
predragocenega mestnega zazidalnega zemljišča. O tem sem 
obvestil vse napredne Izolane in vse odgovorne institucije v 
državi. Na osnovi tega spoznanja se je organizirala naša 
krajevna opozicija. Sedaj, po 6-tih letih, ko so nam vse 
premoženje pokradli in se polastili kompletne oblasti, edino na 
osnovi dokumentacije in številčnih tožb, lahko dobimo nazaj in 
naše premoženje in našo pravico odločanja.
5. Predvsem, veliko, veliko sreče, sedaj ob volitvah, sreče, da 
dosežemo napredek za večino Izolanov in Slovencev!

Dragi moji Izolanke in Izolani. Moja prošnja se glasi, da je sedaj 
skrajni čas in kruta resnica, da je vaša in naša usoda v vaših 
rokah. Da je grozljivo dejstvo in zastrašujoča situacija življenja v 
Izoli in Sloveniji, katerega so spacali vladajoči diktatorji v Izoli in 
državi. Oboji so, za večino Izolanov naredili, da Izola ni več Izola 
ampak "COLI OTOK" v Sloveniji. Zato glasujte proti Združeni 
listi Socialnih demokratov, proti Liberalni Demokraciji Slovenije 
in proti Zvezi za Primorsko, ker so tam skriti naši vladajoči 
oblastniki, ki jim vsa ta leta očitam rop in prevaro!

VLADIMIR VINČAR 
pomorski tehnik plovbne smeri, 
poklicni morski ribič nabiralec 
školjk, hobi vrtnarstvo 
"Tujci" prihajajo s kapitali neznanega 
izvora, odtujujejo nam imetje, zemljo 
in morje, ukinjajo nam delovna 
mesta in ostajajo nekaznovani.
Lastninjenje je navadna kraja, zato 
moramo krivce kaznovati, nakradeno 
odvzeti in ponovno pravično razdeliti.
Hočemo nov družbeni red, delavski kapitalizem, pravičen 
do vseh.
Ničesar ne obljubljam, ponujam le skupni boj za staro 
pravdo in odstranitev "anarho liberalcev" in "komunistov" 
z oblasti, ki so nas prevarali in prodali.
Mi bomo zapirali zares, brez nas se to ne bo zgodilo !
Če tega ne storimo, se ne bo spremenilo nič.
Industrijo so nam uničili, zato moramo začeti znova pri 
mali obrti, prehrani, kmetijstvuin ribištvu agroturizmu, 
kar je edina možnost, da vsi ponovno pridemo do dela. 
Znebiti se moramo novih komunističnih velekapitalistov, 
fevdalnih gospodov in "tujcev" s kapitali " 
udbomafijskega" izvora in njihovih hlapcev, drugače 
bomo izginili mi. Delavci, kmetje, ribiči! Tovarne, zemlja 
in morje so naše, ne dovolimo, da nam vse to vzamejo. 
Nas je mnogo njih je malo. Zato morate na volitve ! 
Zmagali bomo !

Nočemo drobtinic, hočemo vse, ker je naše !

Za staro pravdo 
Vinčar Vladimir

9. Aleksander Frantar - SKD 111. Franc Goljevšček - ZS

DRAGE VOLIVKE IN 
VOLILCI,

IZČRPNE ODGOVORE NA 
VAŠA VPRAŠANJA 
LAHKO PREBERETE V 
PREJŠNJIH IN BODOČIH 
MANDRAČIH, ZATO VAM TU ZARADI 
OMEJENEGA PROSTORA ŽAL NE MOREM 
KOREKTNO ODGOVORJTI.

Aleksander Frantar

. N

1. Rojen v občini Kanal (Nova 
Gorica) leta 1936, po poklicu 
profesor telesne vzgoje, sedaj s.p. 
dejavnost : Zdravo in kvalitetno 
življenje s poudarkom na telesni 
aktivnosti.
2. S svojo kandidaturo želim v prvi 
vrsti omogočati vstop ZELENIH v 
parlament, kajti Zeleni, ki imajo tudi 
značaj gibanja, bomo lahko
dosegali svoje cilje, če bomo politično delovali. Težko si 
je predstavljati sodobnega parlamenta brez Zelenih, ki 
so varovalka pred brezobzirnim odnosom današnje 
potrošniške družbe do narave in človeka. V Izoli 
Kandidiram, ker tukaj živim.
3. Ohranjevanje narave in izkoriščanje naravnih dobrin 
v ravnotežju. Omogočati človeku zdravo in dostojno 
življenje. Omogočati otrokom (največjemu čudežu 
narave) srečno otroštvo. To je pogoj za srečno državo.
4. Druge stranke se borijo predvsem za strankarski 
prestiž, ker le v tem imajo svojo moč in svojo eksistenco, 
Zeleni se borimo za ohranitev narave in človeka v njej, 
kar je bistvo našega bivanja.
5. Poštena država, ki bo znala zaščititi interese 
državljanov in državljanske pravice posameznika. 
Državo, ki ne bo spodbujala kriminala, ampak bo znala 
uspešno in pravočasno preprečiti nezakonitosti. Izola 
naj se osvobodi prekomerne nadoblasti države , 
osvobodi občinskega politično- profitarskega monopola 
elite in tako sprosti svojo ustvarjalnost. Ustvarjalnost je 
osnova blagostanja in sreče!

Franc Goljevšček
______________



12. Ida Kogej-DS IB. Darko Filiput-SNS
"Joj, kaj naj napišem?!", se vprašam naglas, ko 
preberem pismo iz Mandrača. "Obljubi, da boš 
pridna." pride odgovor iz otroške sobe. Seveda!
Vse, kar se skriva za besedo "pridna", me spremlja 
celo življenje. Od rojstva jeseni, leta 1950, materi - 
izgnani primorski Slovenki - v kmečki hiši v 
Halozah. Otroštvo, polno trdega dela, se je 
končalo z 11 -timi leti, ko sem krenila z doma. Kot 
varuška in štipendistka sem se preživljala in učila.
Diplomirala sem na Fakulteti za novinarstvo in se 
zaposlila na Radiu Koper. Živim na Markovcu. O 
tem, kaj počnem v službi, mi ni treba razlagati, saj 
"pošljem" vsak svoj izdelek v oceno poslušalcem. Zadnja leta poročam iz 
Državnega zbora. V Ljubljano se vozim. Tudi jaz se jezim na poslance, ko se 
prepirajo o stvareh, ki ne prinesejo nobene koristi. Ugotavljam, aa bo zelo slabo, 
če do Državni zbor tudi v prihodnjem mandatu enako sestavljen. Odločal bo o 
zelo pomembnih stvareh z daljnosežnimi posledicami. Spremenil Ustavo, 
ratificiral sporazum o pridružitvi Evropski uniji, končali se bosta privatizacija in 
denacionalizacija, pristali bomo v novem kapitalizmu z vsemi dobrimi in 
predvsem slabimi posledicami. Ali se bo zgodovina ponovila? Iz lastnih izkušenj 
vem, kako je, ko dobiš od občine potrdilo, da smeš prosjačiti. Na žalost je tudi 
to možnost, ki jo vidim po letih vladanja Peterletove in Drnovškove koalicije. 
Med obe izbiri, napovedano "pomladno" in obstoječo "liberalno", moramo 
volivci "vstaviti" stranko centra. Ta mora biti tako močna, da ne bo mogla 
nobena vladajoča združba odločati brez nje, mimo potreb in pravic državljanov. 
Najbliže tej nalogi je Demokratska stranka Slovenije. Zato sem na njihovi listi kot 
neodvisna kandidatka. V Izoli, ker je vseeno, kje na Primorskem se pojavim. 
Programe pišejo vse stranke na kožo volivcem. Obljubiti je lahko, obljubiti in 
narediti, pa je že druga pesem. Za Peršakove Demokrate velja, da so brez 
posebne propagande veliko naredili. V tem je razlika glede na druge. Izoli in 
Sloveniji privoščim vse, kar želim sebi in svoji hčeri: mirno življenje, delo, dobre 
šole in lepe izglede za prihodnost. Da bo zgodba o uspehu tudi "zgodba o 
zadovoljnih ljudeh". Predpogoj za to so seveda prave odločitve v Državnem 
zboru. Svoje znanje in dobro voljo zastavljam za našo skupno stvar. Toliko 
izkušenj imam, da sem sposobna uveljaviti prave rešitve. Zato obkrožite na 
glasovnici številko 12. (Malo za šalo še to: prisežem, da imam tudi tisti zob, ki se 
ne vidi na plakatih z mojo podobo.) Veliko lepih dni želim vsem skupaj in 
obljubim, da bom pridna!

Ida KOGE), Vena Pilona 10, Koper

Slovenska nacionalna stranka poziva vse polnoletne 
državljanke in državljane Republike Slovenije, da izkoristijo 
svojo pravico, ki jim jo daje ustava in demokratično izvolijo 
tiste kandidate za državni zbor Republike Slovenije, ki bodo 
spoštovali želje in skrbeli za dobrobit vseh Slovenk in 
Slovencev. Slovenska nacionalna stranka je stranka tistih, ki 
imamo Slovenijo radi.
Zavzemamo se za popolnoma samostojno in neodvisna 
Republiko Slovenijo in prav zato želimo čimprejšnjo določitev 
pravične zgodovinske meje s Hrvaško, zagovarjamo pa tudi 
neodtujljivo pravico slovenskega naroda, da se o 
kakršnemkoli bodočem povezovanju z evropsko skupnostjo 
ali NATO-m odloči na vsesplošnem ljudskem referendumu. 
Če se bodo na referendumu ljudje odločili za vključitev v

brez razprodajanjaevropsko unijo, naj uključevanje poteka brez priklanjanja komurkoli 
slovenske zemlje tujcem. Podpiramo programe, ki omogočajo ohranjanje narave, turizma, 
drobnega gospodarstva in ekološkega kmetijstva, ne pristajamo pa na podporo zgrešenim 
investicijam in gospodarskim projektom posameznih političnih lobijev.
V SNS se zavedamo, daje moč države odvisna od gospadarskih uspehov in damače lastnine, zato 
nikoli ne bomo pristali na neupravičene zahteve tujcev in rimsko-katoliške cerkve po ogromnih 
površinah slovenskega javnega dobra. Iz istega razloga mora potekati vstopanje tujega kapitala v 
Slovenijo kontrolirano ter mora biti predhodno urejeno s slovensko zakonodajo tako, da tuja 
vlaganja ne bodo uničevala naših podjetij.
Socialna varnost in pravica do osnovnega zdravstvenega varstva mora biti zagotovljena vsem 
državljanom Republike Slovenije, tujci pa naj bodo obravnavani kot zunanja delovna sila. Borimo 
se proti dvojnemu državljanstvu v skladu z evropskim sporazumom o preprečevanju dvojnega 
državljanstva in v skladu z listino OZN o človekovih pravicah, ki pravi, naj ima vsak le eno 
državljanstvo.
Zavzemamo se za ukinitev dvojne volilne pravice manjšin v Sloveniji, ostale pravice pa naj se 
določi na podlagi reciprocitete, to je, glede na pravice slovenske manjšine v tujini.
SNS bo vztrajala, da bodo slovenski otroci v Sloveniji obiskovali šole s slovenskim učnim jezikom 
ter se zavzemala za dosledno uporabo slovenskega jezikain učbenikov v vseh šolah. Šola naj bo 
laična in ne podrejena spreminjajočemu se političnemu vplivu, sistem šolstva pa se mora 
vzpostaviti tako, da se ga ne bo neprestano spreminjalo in s tem eksperimentiralo z našo 
mladino, mladim pa mora dajati kvalitetno znanje. Od vlade bomo zahtevali vzpostavitev 
ustreznih programov za preprečevanje in zdravljenje bolezni odvisnosti.
Če boste dali svoj glas SNS, boste volili stranko, ki je bila v preteklem obdobju najbolj delovna 
parlamentarna stranka in stranka z največjim številom poslanskih vprašanj in pobud, 
namenjenih ureditvi vseh področij našega življenja.
V Izoli pa je naš kandidat predsednik Območnega odbora SNS Izola ter na Obali in v svetu znani 
športni delavec, diplomiran inženir strojništva, Darko Filiput, ki ga zagotovo že poznate kot 
uspešnega podjetnika. Rojen je leta 1961 v Kopru, od nekdaj živi in dela v Izoli, za kandidaturo 
pa se je odločil, ker se je naveličal gledati, da o njegovem mestu in o njegovi državi odločajo 
posamezniki, polni osebnih interesov in brez narodnostne zavesti in ponosa, pripravljeni prodati 
domače dvorišče za neiskreno trepljanje po rami s strani “močnejših*. Sloveniji in Izoli privošči 
razvoj po meri Slovenskega človeka, ki bo svoje želje lahko izražal na ljudskem referendumu in 
ravno pomembnost Slovenca je bistvena razlika programa SNS od drugih. Zagovarjal bo borce 
NOB in brezkompromisno obsojal kolaboracioniste, neglede na njihovo ideološko opredelitev.

16. Marko Brecelj - Marko Brecelj ||l7. Ser9'° Tončetič - DeSUS
0. ) V Evropo skupaj s Švedi, v NATO nikdar
1. ) Porezati peroti najdražji državi v zgodovini Slovencev in jo 
decentralizirati
2. ) Vojaški proračun na pol in spremeniti koncept v splošni ljudski odpor
3. ) Sodstvo ločiti od politike, politike ven iz sodstva
4. ) Cerkvi nazaj le cerkve, ven z njo iz politike
5. ) Pravico do zaposlitve vrniti v ustavo
6. ) Zaščititi (tudi zdravstveno in socialno) ogrožene populacije: prizadete, 
mladino, upokojence. Beguncem, ki so ze leta v Sloveniji ponuditi 
državljanstvo
7. ) Preprečiti (razveljaviti) lastninjenje objektov zgrajenih s prostovoljnim 
delom (kulturni domovi ipd.)
8. ) Bistveno omiliti protikadilsko gonjo
9. ) Odnos družbe do alkohola in kave izenačiti z istim odnosom do 
marihuane ali obratno
10. ) Malverzacije pri lastninskem preoblikovanju ne morejo zastarati, enako 
kot vojni zločini
11. ) Izbirčni in revni mladini je treba omogočiti kreativno zorenje. Kje so 
mladinski klubi? Vrnimo jim mladinske klube.
12. ) In druge pravljice

Marko Brecelj 
dežurni WC direktor

Sem dipl.ing. strojništva. Rodil sem se 1947.leta v Izoli, kjer danes 
tudi živim. Zaposlen sem bil v Tomosu Koper, kjer sem ob 
strokovnem delu opravljal tudi politične funkcije. Od leta 1987 
sem član sveta krajevne skupnosti Livade Izola, v letu 1996 so me 
člani sveta izvolili za predsednika krajevne skupnosti. Danes sem 
zaposlen v DROGI Portorož kot pomočnik direktorja Profitnega 
centra ARGO. Sem poročen, oče dveh otrok.
Za kandidaturo v stranki DeSUS sem se odločil, ker je ta stranka 
ideološko neobremenjena, poleg upokojencev združuje državljane 
vseh poklicev in socialnih slojev, zavzema se za demokratski in 
gospodarni razvoj države ter za varovanje socialnih pravic 
državljanov.
Vzpodbudili so me še pomembnejši pragramski cilji stranke: Z 
ukrepi gospodarske politike je treba pospešiti gospodarski razvoj in 
produktivno zaposlovanje, kar je pogoj za večanje gmotnega 
položaja delavcev in upokojencev, da ne bo prihajalo do
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zmanjševanja pravic iz naslova obveznega zdravstvenega zavarovanja, uveljavljati socialno pravičnost, 
zaščito socialno ogroženih in njihovo pravno varnost, aa nove reforme pokojninskega sistema in novi 
zakon o pokojninskem zavarovanju ne bodo zmanjšali pridobljenih pravic upokojencev in da bo za 
zaposlene, ki se bodo upokojevali, pokojnina ostala urejena kot ekonomska in zavarovalna kategorija. 
Nove reforme in novi zakon bodo prizadele predvsem generacije današnjih delavcev in delavce, ki jim 
do upokojitve manjka še precej let.
V našem programu so najpomembnejši kratkoročni ukrepi razbremenjevanja gospodarstva, saj tako 
velikih stroškov, kot jih mora plačevati zdaj, gospodarstvo ne prenese. Zmanjšati je treba proračun, 
država se mora obnašati bolj racionalno. Omejevati moramo pozidavo ter zaščititi kmetijske površine in 
s tem kmeta in njegove proizvode. Nujen je sprejem možnih gospodarskih ukrepov za zmanjšanje 
nezaposlenosti in za vrnitev na delo tistih, ki so ga izgubili. Spreminjanja lastninskih odnosov smo se lotili 
zato, da bi dosegli večjo produktivnost in učinkovito gospodarjenje. Menda za nizko raven naše 
produktivnosti ne bomo krivili delavcev. Stalno prisotno omejevalno politiko plač in socialnih transferjev 
je treba oceniti z vidika vseh možnih ekonomskih, socialnih in političnih posledic.Stečaji velikih podjetij, 
manipulacije in kraje pri lastninjenju ter ukinjanje raziskovalnih organizacij z dragocenimi strokovnimi 

iri ostajajo na obrobju zanimanja politike in države. Ali si razvoj in večjo produktivnost zamišljamokadri
brez mlajših in starejših strokovnjakov in ali morda že vnaprej pristajamo na vlogo pohlevnih in odvisnih 
kooperantov tujega kapitala? Predlagam, da bi morali biti prvi koraki v pokojninsko reformo: temeljito 
čiščenje sedanjega sistema ter odprava ekonomskih in pravnih nesmislov v njem.
4.Bistvo našega programa ne vidim v obljubljanju nerealnih dejstev, ampak v ponujanju zahtev, ki bodo 
zmanjašale armado nezaposlenih ljudi, ki obremenjujejo davkoplačevalce. Omogočiti želimo 
zaposlovanje mladih in sprejem zakonov o varovanju odvisnikov. Ne pristajamo več na predčasne 
upokojitve m na privilegirano upokojevanje. Ne pristajamo, da so splošno državno varčevalni ukrepi na 
račun plač. Zahtevamo racionalno zaposlovanje v državni upravi, enako kat v gospodarstvu.
Sloveniji privoščim, da bi se rešili gospodarsko sposobni veliki gospodarski sistemi, ki bodo generirali 
razvoj in odpiranje novih malih podjetij, da bi se subvencioniralo malo gospodarstvo, ki bo ustvarajalo 
nova delovna mesta. Za to je potrebno decentralizirati državo in ustvanti močno lokalno samoupravo. 
Spi “ J“'--------‘L—
Slovenija
storitvami _
mora vključiti v mednarodne tokove kapitala. Slovenija pri vključevanje v EU mora biti temeljito 
pripravljena in ne sme vstopiti za vsako ceno. V izolski občini bi dal poudarek malemu gopodarstvu, 
turizmu, kmetijstvu in ribištvu. Zato bi morala občina sprejeti dolgoročne programe razvoja in od vlade 
zahtevati subvencioniranje za vsako dejavnost, ki bo ustvarjala nova delovna mesta. Turizem kot močna 
dejavnost je pogojen z zaščito naravne in kulturne dediščine ter z ribiško identiteto, z izkoriščanjem 
naravnih virov, razvejano kulturno dejavnostjo, športnimi objekti in z gojenjem množičnih in vrhunskih 
športov.



18. Jadran Stubelj - SOPS
1. Sem Jadran Stubelj, rojen 12.10.1953 v Sežani, 
diplomirani ekonomist in ing. strojništva, direktor v 
podjetju BORI kmo d.o.o.
2. a) Za kandidaturo sem se odločil zaradi očitne

potrebe po jasnih in celovitih razvojnih 
smernicah družbe, 
b) Ker sem Izolan.

3. Naš program ustreza objektivnim interesom velike 
večine vseh poštenih, podjetnih, odločnih, domiselnih 
in varčnih državljanov. Ustreza tudi upokojencem, saj 
se ve, da sesuto gospodarstvo ne bo moglo 
zagotavljati izplačila pokojnin.
Glavni značilnosti programa so:
- zmanjšati birokracijo na najnujnejši nivo
- razvojni krediti le z realno obrestno mero - brez TOM
- omogočiti že olastninjenim podjetjem da preko internega delničarstva pridobijo 
kontrolni paket delnic - 75% +1
■ realni tečaj tolarja za zaščito izvoznikov in kmetov
- sofinanciranje izobraževanja zaposlenih in uvajanje informatike in novih tehnologij
- enakopravnost pred davkarijo, manjši davki - večja disciplina
- zemljo tistemu, ki jo najbolje obdeluje in nudi kakovostno in ceneno hrano. Isti 
princip velja za šole, zdravstvene ustanove, banke,...
- že iz zgoraj naštetega - nova delovna mesta
4. Od ostalih programov se razlikuje predvsem v celovitem in smiselnem obravnavanju 
vseh slojev družbe in to z vidika dobrega gospodarja.
5. a) Slovenija ima vse predispozicije (znanje, kapital, naravne lepote...), da postane 
močna in gospodarsko razvita država. Le kanalizirati je potrebno vse te možnosti v 
pravo smer - smer, ki je nakazana v našem programu. In to je edino pravo izhodišče pri 
načrtovanju lastne zunanje politike in morebitnih zunanjih integracij.
Najmanj pa si želim združevanja z Evropsko skupnostjo v takšnem bednem stanju kot 
smo sedaj, saj bi v tem primer obsodili sami sebe in naše zanamce hlapčevstva do 
eventualnega propada te skupnosti.
b) V Izoli želim veliko inventivnih in podjetnih ljudi, ki bodo v normalnih pogojih 
gospodarjenja lahko pripomogli k ustvarjanju lastne in skupne blaginje in to vsak na 
svojem področju dela.
Sam mislim, da ima Izola največje možnosti v smeri turizma, ker bi od tega lahko 
dobro živelo vsaj polovica prebivalstva.
Spoštovani volilci in volilke, upam, da sem vsaj v grobem orisal kje naša stranka vidi 
rešitve iz te obstoječe narodne zagate in Vas vljudno vabim na volišča, saj se moramo 
zavedati, da imamo svojo prihodnost dejansko v svojih rokah.

S spoštovanjem 
Jadran Stubelj

19. Matija Potokar - Matija Potokar
Moje ime je Matija Potokar. Rojen sem bil pred 48-timi leti v 
vasi Paradišče, občina Grosuplje, kot peti otrok kmečke 
družine. Na Gimnaziji Poljane v Ljubljani sem končal 
gimnazijo, leta 1973 pa sem končal II. stopnjo Pravne 
fakultete v Ljubljani. Do leta 1977 sem kot pravnik podjetja 
delal v Papirnici Količevo, ko sem se z družino preselil v 
Kačiče pri Divači. Do leta 1989 sem bil zapos len kot tajnik 
SIS za komunalno in cestno dejavnost, ko sem za štiri leta in 
pol prevzel krmilo Cestnega podjetja Koper ter se v januarju 
1994 upokojil.
Od mladih nog sem s srcem in dušo predan glasbi, kar 
potrjuje v letu 1994 podeljena Gallusova srebrna značka za 
dolgoletno prepevanje v pevskih zborih.
Za kandidaturo sem se odločil, ker me je bilo kot zavednega državljana nove države 
neštetokrat sram ob spremljanju razprav v Državnem zboru, ko je marsikateremu poslancu 
sedanjega sklica manjkalo preproste kmečke logike in zrelosti, zaradi česar smo se pred tujci 
po nepotrebnem osmešili in kazali politično nezrelost. Zato želim s svojimi nastopi dvigniti 
ugled poslancev Državnega zbora, se odločno upreti centralistinemu državnemu aparatu ter 
se zavzeti za interese slovenske Istre ter za interese njegovih prebivalcev.
Dragi Izolani, če boste na volitvah dne 10. novembra dali svoj glas zame, se bom kot 
neodvisni poslanec v državnem zbora zavzemal za vaše interese, za rešitev h problemov, od 
katerih je odvisna lepša bodočnost Izole in celotne Primorske.
Z vsem znanjem in bogatimi izkušnjami se bom zavzemal za rešitev naslednjih problemov: 
-narodna sprava,
-odprava krivic preteklosti,

-pospešitev in poenostavitev denacionalizacijskih postopkov,
- za določitev državne meje s Hrvaško pri Savudriji 
-za skladnejši regionalni razvoj,
-za razvoj kmetijstva in ribištva,

-za povečanje varnosti v cestnem prometu,
-za pospešitev izgradnje avtoceste do Obale in meje z Italijo in Hrvaško,
-proti narkomaniji na Obali in za zaustavitev samomorov med mladino, 
posebej pa se bom zavzemal za ureditev naslednjih problemov, ki pestijo vas dragi Izolani: 
-za dograditev marine, za izgradnjo športnega centra, z vsemi potrebnimi objekti, kot 
predpogoj za ohranitev sedanjega in povečanje turističnega obiska predvsem tujih gostov, 
za nadaljevanje izgradnje toboganov, za dokončno obnovo starega mestnega jedra ter za 
izgradnjo novih parkirnih površin.
Moj program ni strankarsko naravnan, je plod mojih pogledov na odprta vprašanja, za katere 
rešitev sem sposoben prispevati vse svoje znanje in izkušnje, brez praznih obljub.
Sloveniji želim, da bi se z vstopom v evropsko unijo kot polno pravna članica, o čemer se 
morajo na referendumu izjasniti vsi državljani, bolj vključila v mednarodne trgovinske tokove, 
da nebi postala smetišče Evrope, da bi do leta 2000 ustavila jedrsko centralo Krško, da bi 
dosegli narodno spravo, da bi bila vsakemu državljanu, od otroka do upokojenca pravična in 
prijazna domovina. Izlanom pa želim nadaljnji razcvet turizma, predvsem večji turistični obisk 
v posezoni, kar pa je odvisno tudi od izgradnje navedenih športnih in drugih objektov.

20. dr. Mario Gasparini - LDS
MARIO GASPARINI dr. medicine, specialist kirurg 
Končal sem študij medicine in specializacijo. Zaposlen sem 
34 let. Od tega večino let v splošni bolnici, kjer sem 
opravljal delo predstojnika oddelka, vodil direkcijo 
bolnišnice, bil predsednik delavskega sveta, sindikata, sedaj 
sem župan občine Izola ... Spoznal sem področje 
družbenega in političnega udejstvovanja. Znana mi je pot 
Istranov (Istrijanov), njihove navade in hotenja. Od svojih 
otrok sem zahteval samostojnost, poštenost, ljubezen. Imel 
sem čas za družino, za šolanje, za šport in delo; časa ni bilo 
za počitek.
ZAKA| SEM SE ODLOČIL ZA KANDIDATURO 
-boril se bom za rešitev problemov malega človeka 
-zaradi uspešnosti sedanje vlade v zunanji in notranji politiki 
-zaradi uspešne uveljavitve Slovenije v mednarodnih odnosih 
-ZAKAJ RAVNO V IZOLI 
-zaradi in za aktivno sodelovanje pri reševanju:

-problemov naše lokalne skupnosti (gospodarstvo, ribištvo, kultura, šport)
-socialnega stanja prebivalstva (brezposelnost, stanovanjska politika)
-vprašanja nacionalnih manjšin 
-za uravnotežen razvoj mesta in podeželja 

KAJ |E NAjPOMEMBNEjSE V MOjEM PROGRAMU
-Ker program ponuja: človeške rešitve številnih zadev, uspešna dosedanja zunanja politika, 
policentnčni razvoj Slovenije, decentralizacija državne uprave, kulturni in ekonomski razvoj, 
pravno državo.
V ČEM SE MO| PROGRAM RAZLIKUjE OD DRUGIH
-v načinu uresničevanja programa
-dosedanje izvrševanje programa in obljub (kot župan v občini)
-ne vsebuje neuresničljivih (lažnih) obljub 
-ni demagoški
KAKŠEN RAZVOj PRIVOŠČIM SLOVENIjl IN KAKŠNEGA IZOLI
-uveljavitev interesov Izole v državnem zboru
-nadaljna afirmacija Slovenije v mednarodnih odnosih
-vzpostavitev tristopenjskega sistema vodenja države (država-pokrajina-občina)
-zaščita pravic posameznika in manjšin
-ohranjanje podeželske identitete
-kvalitetne spremembe v turizmu
-razvoj obrtništva-podjetništva in ribištva
-agromelioracijski in dragi posegi na podeželju
-komunalna ureditev mesta
-ureditev šolstva in zdravstva
-kulturna in športna oživitev podeželja in mesta
-skrb za narodnostno manjšino
-za zmanjševanje davčnih obveznosti

dr. MARIO GASPARINI

21. Leon Čebulj - SLS
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Ime in priimek : Leon Čebulj, 
roj. 6.4.1963, izobrazba: 
ribič - navtik, ladjevodja, 
zaposlen kot poveljnik ribiške 
ladje Delamaris 1 
hoDi: delo za zagotavljanje 
sredstev za preživetje 
Za kandidaturo v Izoli sem se 
odločil, ker me zabolijo iste 
stvari kot vas, dragi občani.
Pravljica o uspehu je za 
mnoge Slovence zgodba o 
neuspehu. Dnevno se 
srečujemo s programiranimi 
stečaji, kjer masovno 
odpuščajo delavce in jim ni 
mar za njihovo preživetje, 
kriminal dnevno narašča in 
pokanje bomb po Sloveniji ni več nobena redkost. Ni mi vseeno kar se 
v Sloveniji dogaja, kajti če bomo dopustili, da se vse to nadaljuje, se 
nam slabo piše.
Najpomembneje v mojem programu je to, da se sredstva od davkov, ki 
jih pobere Ljubljana tudi vrnejo in v Izoli investirajo. Zavzemal se bom 
tudi za taksno mejo na morju, da bo slovensko morje mejilo na 
mednarodno morje, kar je naša naravna pravica. Prvi prebivalci Izole so 
bili kmetje in ribiči, zatorej se počutim dolžnega, da se ta dolgoletna 
tradicija v Izoli tudi nadaljuje.
Moj program se od drugih razlikuje po tem, da ne bom vsevprek 
obljubljal, ampak obljubljam le to, da se bom po vseh svojih močeh 
vedno in povsod zavzemal za Izolo, za interese Izolanov in vseh 
državljanov Slovenije, da bi živeli lepše, boljše in srečnejše.
Izoli in Sloveniji privoščim stanje, ki bo lahko za vzgled ostalim mestom 
in državam po svetu.
Vsi vemo v kakšnem stanju, je porodnišnica v Kopru. Moja žena je tam 
rodila tri prečudovite otroke. Ker se zatika selitev v novo bolnišnico, 
zaradi denarnih sredstev, smo se odločili, da obalni kandidati SLS del 
sredstev v višini 110.000 SIT, ki smo jih imeli namenjene za predvolilno 
kampanjo nakažemo za novo porodnišnico.



MLADI, STARŠI IN PROBLEM V ZVEZI Z DROGO
Na žalost so mamila postala pogosto reden spremljevalec mladih v 
vsakdanjem življenju. Tako lahko je mlademu človeku pasti v past 
droge in tako težko se je rešiti iz temačnega brezna odvisnosti. 
Premnogokrat uživanje droge predstavlja "vstopnico" za vključitev v 
družbo mladih v diskih, kar lahko vodi v odvisnost od nje. Uživanje 
droge danes že dolgo ni več specifika nižjih slojev, droga ne izbira sloja, 
načina vzgoje, starosti, kulture - pojav je prisoten v vseh slojih, pri vseh 
kulturah. Starost, ko mladi prvič posežejo po drogi, pa se je tudi v 
Sloveniji katastrofalno znižala.
V Sloveniji posamezni učenci že v OŠ uživajo drogo. Znani so primeri, 
ko že osnovnošolke s prodajanjem svojega telesa dobijo denar za 
drogo. Pri tistih, ki zapadejo v odvisnost se stvar prične nekako v 
šestem razredu. Pojav uživanje droge je prisoten tudi pri nekaterih 
mladih, ki so se ukvarjali s športom. Pred srečanjem z drogo ni zaščiten 
popolnoma noben mlad človek.
v primeru, da imate kakršnokoli dilemov zvezi z možnostjo uživanja 
mamil pri vašem otroku ali sorodniku, znancu, prijatelju vašega otroka, 
se lahko po nasvet obrnete v Posvetovalnico za mlade in starše, 
Pittonijeva 2, Izola, kjer boste dobili ustrezne informacije za ukrepanje. 
Po nasvet in svetovanje se lahko obrnejo mladi, ki imajo že promem z 
uživanjem droge, so že zasvojeni, ali pa z drogo le eksperimentirajo - in 
niso seznanjeni o škodljivosti njenih učinkov.
Zasvojen postane človek, ko svoje celotno vedenje podredi iskanju in 
uživanju mamila. Ob tem izgublja prijatelje, starše, sorodnike in svojo 
razsodnost, zato za vse svoje težave krivi ljudi okoli sebe. Nihče od nas 
nima pravice, da jih sodi in obsoja, saj se to lahko zgodi v vsaki družini. 
Lahko pa poiščemo pomoč, če pravočasno opazimo, da je mladostnik 
vzel drogo. Na pravilen način ga lahko prepričamo, da je ne bo vzel 
ponovno. Zavedati se moramo, da v odvisnost od droge ne zapade 
vsak mlad človek, ki drogo poskusi.
V razgovorih, ki naj bodo odkriti, lahko mlad človek pride do 
spoznanja, kako škodljiva je droga in tudi smrtonosna. Ko pa droga 
postane spremljevalec v življenju mladega človeka, moramo to 
prepoznati in ukrepati. Tudi v Sloveniji že obstajajo možnosti, da se 
mlad človek reši iz primeža droge. Starši si ne smemo zatiskati oči pred 
tem pojavom, ker s tem popolnoma nič ne pomagamo ne svojemu, ne 
sosedovemu otroku.
Slovenci smo na žalost preveč avtoagresivni, na kar nas stalno 
opozarjajo novice v črni kroniki: vse preveč mladih umre v prometnih 
nesrečah in od posledic uživanja droge. Ne smemo reči:"Življenje ima 
pač tak tok v teh časih!1' Nekaj lahko naredimo in to si moramo 
ozavestiti!
V Posvetovalnici za mlade in starše vam bosta v zvezi s to problematiko 
svetovala diplomirana psihologinja in dvakrat mesečno (ob četrtkih) 
zdravnik ■ educiran strokovnjak za področje zdravljenja odvisnosti, od 
novembra dalje.
Za informacije lahko pokličete tel. št. 65 311, lahko pa se osebno 
oglasite v Posvetovalnico za mlade in starše, Pittonijeva 2, Izola.

Helena Mrak Černelič, 
dipl. psih. specializantka klin.psih.svet.
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ZDRAVO MESTO IZOLA
Dr. med. Andrej Dernikovič

Pred dvema petkoma je imelo Slovensko zdravniško društvo 
v Portorožu svojo redno letno skupščino. Med pozdravnimi 
govori gostov sem postal pozoren zlasti na besede 
piranskega podžupana, ki se je zbranim slovenskim 
zdravnikom pohvalil, da v njihovem mestu veliko dajo na 
preventivo, na boljšo kvaliteto življenja, da so pristopili k 
projektu Zdrava šola in da so živo zainteresirani za pristop 
Pirana v slovensko mrežo Zdravih mest. Kako pa je z 
odnosom izolskih politikov glede že nekoliko razvlečenega 
pristopanja k projektu Izola - zdravo - mesto ? Vsem 
izolskim kandidatom za poslance v državni skupščini 
pošiljam osebno spodnje pismo in jih prosim za kratek in 
hiter odgovor, ki ga bom objavil še v predvolilnem času v 
tej rubriki.
Spoštovani kandidat (ka) za poslanca 
Dom je, kjer nam je lepo in kamor se radi vračamo. Mesto in 
vas sestavljajo naši domovi. Boljše in bolj prijazno okolje 
našega doma je vir našega in tudi razpoloženj drugih , 
zdravja in blagostanja nasploh. Problemi mest so včasih 
značilni za posamezna mesta , pogosto pa so si v 
mnogočem zelo podobni, zato so rešljivi na podobne načine 
in je eno mesto lahko vzgled ali pomoč drugemu pri 
reševanju problematike.
V projekt Svetovne zdravstvene organizacije ZDRAVA 
MESTA je do srede oktobra pristopilo precej slovenskih mest 
(Celje, Ljubljana, Maribor, Ptuj, Trebnje, N. Gorica...), 
nazadnje pred nekaj dnevi tudi Cerknica. Povezana so v 
Slovensko mrežo zdravih mest zato, da projekti lažje tečejo. 
Čiv interes za pristop kažeta tudi naš levi in desni obalni 
sosed. Problemi Izole se zdijo kot zgodba o iari kači in 
steklem polžu. Pobude, da bi tudi Izola pristopila k gibanju 
Zdravih slovenskih mest so stare že pol desetletja, šele 
zadnje leto se je z idejami zdravega mesta "okužilo" dovolj 
zagnanih meščanov, da bomo lahko ponovno in z večjim 
upanjem projekt predstavili občinski skupšini, da ga sprejme 
in s tem omogoči pristop Izoli v ugledno, dinamično in 
perspektivno družbo mest.
Politiki pogosto odločilno vplivajo na usodo idej, gibanj in 
projektov. Smo v predvolilnem obdobju, zato v imenu 
inicijativne ( zasnove bodoče projektne) skupine projekta : 
"Izola - Zdravo mesto" prosim kandidate za poslance, da za 
stalno in odprto istoimensko rubriko v Mandraču 
odgovorijo na nekaj vprašanj, ki se nanašajo na njihov 
odnos in pripravljenost sodelovati ali vsaj z lastnim 
ugledom, z lastno besedo podpreti ta projekt.

ANKETNI LIST
Ali poznate bistvo projekta IZOLA ZDRAVO MESTO? DA NE 
Ali podpirate vi in vaša stranka čimprejšen pristop Izole v projekt 
"Izola Zdravo mesto" in ga boste pri odločanju v občinski skupščini 
podprli? DA NE
Ali menite, da bi lahko vi osebno ali s pomočjo vaše stranke 
izpeljati kak vaš konkreten podprojekt kot prispevek projektom 
Zdravega mesta? DA NE
Vaša misel, ideja; pripomba k vašim odgovorom?_____________

Prosimo tudi vaš podpis:
odrežite ta del

Hvala, ker ste si za odgovore vzeli nekaj vašega dragocenega 
predvolilnega časa.
Vaše odgovore pričakujemo do vključno ponedeljka 4. novembra, 
ko bomo vsa pisma naenkrat odprli in pripravili za objavo v, 
Mandraču v rubriki IZOLA ZDRAVO MESTO in to še pred 
novembrskimi volitvami.
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Križanka je gospe Boljetove je 
bila kar težka, težavnosti 
primerno pa smo na uredništvu 
prejeli število odgovorov. Avtor 
tokratne križanke je spet Gojko, 
ki je sestavil križanka praznikom 
primerno, v njo pa je skril svojo 
misel, katero morate poiskati, jo 
napisati na priloženi kuponček, 
vse skupaj zalepite na dopisnico 
in pošljite na naslov našega 
uredništva, Veliki trg 1, Izola, do 
torka. Tokrat smo na marendi 
zalotili poština Damirja, zaprosili 
smo ga, da je izžrebal tri 
reševalce, ki jih nagrajuje 
trgovina Bingo Bongo. Papiga bo 
odletela v Oktobrsko revolucijo, 
Ireni Hočevar naproti, Svetlana 
Kutin in Enio Božič pa bosta 
dobila nagradni bon v vrednosti 
1.500 tolarjev za nakup v trgovini 
Bingo Bongo. Vsi srečni 
dobitniki se lahko oglasijo na 
uredništvu po praznikih.

VODORAVNO
1. kraj pri Kopru
4. Vojvoda Vojko
5. Italijani mu rečejo isola
9. lokal, kjer dela najboljši natakar 
Luka
13. planota pri Ribnici 
15. jesenska cvetlica
17. odmerek, predpisana doza
18. obiskovalec šole - realke
19. afriško jezero
20. pristan za letala
22. kraj za žganje apna
23. boutique Nina
24. naprava za ceste in moža
28. Egle Tomažinčič
29. Grgurovič Zvone 
31. ladjedelnica v Puli
33. Ester Ličen
34. kvalitetna riba 
37. narodoslovec
39. grški junak, velikan
40. igralka Ita
42. pariška katedrala
44. več kot dva, manj kot štiri
45. izkušen vojskovodja
47. suženj, tudi kraj
48. geslo - nadaljevanje
49. Narcisa Antonac

NAVPIČNO
1. geslo - začetek
2. plast
3. geslo - konec
4. religija
5. planina v Črni gori
6. papeževa krona
7. Okretič Zora
8. prebivalec 
Karpatov
9. mesto na otoku 
Hvaru
10. prvi del peltanke 
- turbine
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11. naziv
12. naš minister
14. ocet
15. rudar
16. lepotno znamenje, iz one
21. sestri jadralki Janja in Alenka
22. it. pesnik Ludovico
25. Albin Lovrečič
26. skupina ptic v letu
27. angleška Ana
30. mesto v Dalmaciji
32. Klanjšček Ljubo
33. tisti, ki se preveč hvalijo, iz 
goite
34. orientalske uteži
35. hudič, zlodej
36. menjačica
38. judežev sin, iz nona
39. obrat Droge
41. reka na Peloponezu 
43. tovarna elek. motorjev
45. Sabrina Poropat
46. Rado Muženič



Verjetno je že vsem dobro znana veslaška zgodba iz kluba Argo Galeb. In 
prav ta zgodba je minuli vikend verjetno dosegla vrh nestrpnosti z 
dogodkom, ki kaže na kakšen nivo so prišli odnosi v klubu. Od klubske 
uprave odstavljeni trener Božeglav, ki pa skupaj z drugim mladim trenerjem 
Butinarjem še vedno skrbi za kakih 90 mladih nadebudnih veslačev, se je z 
njimi odpravljal s čolni na morje. Manjkali so mu sedeži - vozički za čolne. V 
klubu je vzel štiri vozičke in šel z veslači na morje.

Ko se je vrnil z vode je vozičke želel vrniti na mesto od koder jih je vzel, vendar 
je bil prostor že zaklenjen, trenerju Božeglavu pa so ključe odvzeli, zato je 
vozičke spravil v klub, le na drugo mesto.
Božeglavu nasprotni tabor je dejanje označil kot krajo in zadevo predal policijski 
postaji. Ta je seveda ravnala po zakonu in k osumljenemu Božeglavu domov 
poslala kriminalista, ki naj bi stvar raziskal. Igorja ni bilo doma, so pa bili zato 
nemalo presenečeni starši. Trener Božeglav se je seveda v ponedeljek 
nemudoma javil na postaji in pojasnil zaplet. Policisti so primer zaključili, saj se v 
klubska razprtije ne želijo vmešavati, sprtim stranem v klubu pa so povedali, naj 
svoje razprtije rešujejo v klubu. Policaji pa naj raje lovijo prave lopove, ne pa od 
države financirane trenerje mladih športnikov.
(Foto: Ko so v klubu še vladali drugačni odnosi)

Predvolilna veselica se stopnjuje. Zaradi vseh mogočih obljub, je 
upadlo število kraj, normalno, saj bo po volitvah bolje in kraje ne 
bodo potrebne, je pa v strmem porastu število ostrih veselic, ki 
bodo svoj prvi vrh dosegle na Martinov dan.

Prestrašena žena iz Livad
Iz Livad je na postajo poklicala na moč prestrašena žena, ki je dečkom 
zaupal, da se je mož, krepko napil ter da razgraja, grozi in moti sosede. 
Dečki so se na kraju z možem pogovorili, sodnik za prekrške pa se bo še.
Koprčan
Na postajo je poklical neznanec in povedal, da ga je pod Belvederjem 
napadla skupina neznanih moških. Dečki so takoj odhiteli tja in ugotovili, 
da se ga je koprčan tako močno nalezel, da ni niti mogel več pravilno 
govoriti. Opozorjen je bil na njegove izjave in napoten domov.
Spet isti Koprčan
Ni minilo dve uri, ko je receptor hotela v Simonovem zalivu poklical 
dečke na postajo in jim sporočil, da pri depandansi hotela leži neznani 
moški. Spet so dečki odhiteli in na kraju ugotovili da gre za istega 
Koprčana, ki je še vedno nacukan izgubil pot proti Kopru in obležal. 
Osvežili so mu spomin glede poti in ga še enkrat napotili domov. 
Neznana zver
Na Baredih je divjala neznana zver. Občanu z Baredov je zaklala eno 
kozo, dve pa poškodovala. Dečki upajo, da bodo skupaj z lovci neznano 
zver našli.
Volilni golaž
Iz nekega stanovanja v Livadah se je močno kadilo. Na kraj so odhiteli 
izolski policisti in poklicni gasilci iz Kopra. Na kraju pa so ugotovili, da je 
mož želel presennetiti ženo in ji skuhati kosilo, vendar je, zaradi 
neizkušenosti, pozabil kosilo na ognju.
Podgane !
Ogorčena in razburjena soseda je na postajo sporočila, da sosed strelja z 
zračno puško le nekaj metrov mimo nje. Dečki so strelca hitro našli in 
ugotovili, da gre za mladca, ki se je zabaval s streljanjem na podgane. Na 
strelca bo pomeril tudi sodnik za prekrške.

Oblikujte si sami 
svojo finančno bodočnost

Odslej Imate možnost, da sami odločate tudi o svoji finančni varnosti. 
Z rentnim varčevanjem sl zagotovite lasten in zanesljiv vir dohodka. 

Rentno varčevanje prinaša dodatno pokojnino, 
štipendijo za šolanje otrok, 

pomoč pri finančnem osamosvajanju otrok, 
stalen vir dohodka za zaposlene v svobodnih poklicih 
In trdne temelje za uresničenje vaših želja in načrtov.

Z rentnim varčevanjem je prihodnost vaša.

splošna banka koper
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